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1. Population - 203,235,298! 

2. The Nixon Administration condemns Radicalism 

& Demonstrations: 

A) Illegally uses the I.R.S. (Internal Revenue 
Service) to: 
I. Harass Liberals. 
II. Harass Anti-Vietnam War Protestors. 

B) Illegally uses the C.I.A. (Central Intelligence 

Agency) to: 

I. Obstruct the Anti-Vietnam War Movement. 
C) Illegally uses the F.B.I. (Federal Bureau of 

Investigation) to: 
I. Infiltrate and undermine: 

(1) The Black Panthers. 

(2) The Brown Berets. 

(3) The Weathermen. 
(4) The S.D.S. (Students for a Democratic 

Society). 
(5) Etc. 

3. Peak year of the Mexican-American Movement: 

A) Identify themselves as "Chicanos." 
B) Protest: 



( I. Poverty. 
II. Discrimination. 

III. Stereotyping. 
C) They will refer to the movement as "Brown 

Power." 
D) Movement will be torn apart by: 

I. Arguments over goals. 

II. Arguments over strategies. 

4. Protest movement groups start falling apart ••• 

Why??? 

A) Never merge for strength. 

B) Each group has it's own agenda. 

C) Are hostile towards each other: 
I. Examples: 

(1) Male members of the S.D.S. dislike 

radical Feminists. 
(2) Black Panthers consider the S.D.S. as 

"sissies." 
(3) Black Panthers refer to the Women's 

Liberation Movement as "Pussy Power." 

(4) Heterosexual & Lesbian factions 
constantly insult and deride each other. 

5. Economy: 



/ 
( A) The Nixon Administration has very little 

success in dealing with an ailing economy: 
I. Basically ••• Have NO solution to the 

economic problems! 

6. Penn Central Railroad ••• Goes bankrupt! 
A) Largest Corporation in U.S. history to do so! 

7. Lockheed Aircraft starts going bankrupt: 

A) Saved by: 
I. Massive financial aid from Federal 

Government! 

8. Liberal Congress creates: 
A) The E.P.A. (Environmental Protection Agency) 

& O.S.H.A. (Occupational Safety and Health 
Administration). 

9. Liberal Congress passes laws to: 

A) Protect Coastlines. 
B) Protect Endangered Species. 

C) Limit the use of Pesticides. 

D) Limit Strip Mining of Coal. 
E) Limit the Pollution of Water. 



10. The Nixon Administration & Big Business are 

opposed to the protective laws of the Liberal 

Congress: 
A) The ONLY reason Nixon signs them into law? 

I. The public overwhelmingly supports them! 

11. Affirmative Action becomes law: 

A) Requires of - Businesses, Universities, and 
other Institutions - That receive Federal 

money: 

I. To provide opportunities to Females & Non­

Whites. 

12. President Nixon orders the C.I.A. to block the 

election of Communist, Salvador Allende, to 

the Presidency of Chile: 

A) Allende is elected in spite of this! 

B) Later - 1973 - C.I.A. backs the military coup 

that overthrows Allende: 

I. Allende and 1,OOO's will be murdered! 

13. John Thomas Scopes - Age 70 - Dies. 

14. 4,000 Hippie Communes in America: 

A) Share: 



I. Housing. 

II. Child Care. 
III. Food. 
IV. Drugs. 

V. Sexual Partners. 

15. Kate Millett - Book - "Sexual Politics" - Best-
Seller - Boost to the Feminist Movement: 

A) Feminist bookstores become very successful. 

B) Feminist publishers become very successful. 

C) Women are encouraged to make personal 

changes. 
D) Women are encouraged to have good self­

esteem. 
E) Campus activists demand ••• And get: 

I. Women's Studies Programs. 
II. Women's Centers. 
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1970 
Crime 

1. 1970 - Crime Boss, Meyer Lansky, flees to 
Israel to avoid tax evasion charges. 

2. 1970 - .Ioey Gallo is released from prison: 
A) Wants the crime action .Ioe Columbo has 

taken over. 



1970 
Problems and "Episodes" of the American 

Indians 

1. Almost % of all Indians live off the reservations: 

A) Leads to: 
I. Disruption and fear. 

2. 800,000 American Indians: 
A) Represent 175 tribes. 

B) Life: 
I. Poor living conditions. 

II. Discrimination. 
III. High unemployment •. 

IV. Substandard schools. 
V. Are stereotyped as ••• Savage and lazy! 
VI. Lowest average family income of any ethnic group 

in America. 

3. South Dakota - Police treatment of Indians: 
A) So bad the state. is referred to as "The Mississippi of 

the North!" 
I. Martin, South Dakota: 

(1) .Jail cell intended for 8 people. 

(2) Police jam 42 Indians into. it. 

(3) Handcuff them to.the bunks. 

II. Winner, South Dakota: 



( (1) Cell crowded with Indian men and women. 
(2) State Patrolman fires tear gas into cell. 

III. Todd County, South Dakota: 
(1) "Key Club." 
(2) Law officers give jail keys to other lawmen: 

a. In cells ••• Female Indians. 
b. Keys are to enter and rapel 

4. Corruption among elected Indian officials is RAMPANT: 
A) Without consulting the tribe they: 

I. Enter into contracts. 
II. Borrow money. 
III. Sell tribal property. 
IV. Mortgage tribal lands. 

B) Tribal Councilmen are "bought off": 
I. Give jobs to relatives. 

C) Government created ••• Tribal Housing Authority: 
I •. Breaks every regulation and policy. 
II. Cater to relatives and political cronies. 

5. 1970 -Indian, Hank Adams - Shot and severely wounded 
by 2 White Hunters: 

A) He tries to press charges. 
B) Local Police accuse him of ••• ATTEMPTED SUICIDEIII 
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1. Corll: 

1970 
Dean Corll 

A) Born -1939 - Hpuston, Texas. 
B) Electrician. 
C) Homosexual. 
D) 2 accomplices: 

@@ Elmer Henley - David Brooks. 

2. 1970 - Start organizing glue-sniffing and drug parties for 
13 to 17 year old males: 
. A) One victim is 9 years old!! 
B) When victim is unconscious - Taken into a torture 

room - Stripped - Handcuffed - Sexually assaulted -
Strangled or shot! 

3. Murder at least 32. 

4. August 1973 - Henley brings a 15 year old GIRL to the 
house: 
A) Big argument between Henley and Corll. 
B) Henley pulls pistol. 
C) Corll taunts him. 
D) Dares him to shoot him. 
E) Henley shoots him 6 times killing him! 
F) Calls police - Tells all. 
G) Under Corll's boathouse they find remains of 17 

victims and 10 more at his place at Lake Sam 
Rayburn. 

5. Henley and Brooks ~Life! 
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1970 
Donald Harvey 

1. Homosexual- Occultist. 

2.1970 - Nurse - MarymountHospital- London, Kentucky: 
A) Murders 12 patients. 

3. September 1975 thru July 1985 - Cincinnati, Ohio - VA . 
Medical Center: 

A) Murders 15 patients. 
B) Smothers, Poisons, or Disconnects. 

4. April 1987 - Caught - Confesses to 37 confirmed 
murders. 

5. Life: 
A) Killed more people than any other American serial 

killer. 



( 1970 - January 
1. January 13, 1970 - Supreme Court Decision: 

A) Segregated Schools are not entitled to tax 
exemptions. 
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February 17, 1970 
The Jeffrey McDonald Murder Case 

1. February 17, 1970 - Fort Bragg, North Carolina: 
(1) Dr. Jeffrey McDonald - Princeton educated doctor - Green Beret 

Captain .. 
(2) MP's arrive at the McDonald residence in response to a call from 

him: 
A) McDonald's wife, Collette, pregnant, is found dead in the 

master bedroom: 
I. Stabbed 9 times -in the neck and 7 times in the chest with a 

knife. 
II. Stabbed 21 times in the chest with an icepick. 
III. Hit 6 times in the head with a club. 
IV. Both arms broken. 

B) McDonald is laying next to his wife with a small stab wound to 
the chest: 
I. Partially collapsed right lung. 
II. Bruises on his forehead. 
III. Other superficial stab wounds - None need stitches! 

C) On the headboard of the bed - Written in blood - "PIG." 
D) Another bedroom - 5 year old daughter, Kimberly: 

I. 2 blows to the right side of the head with a club. 
II. Stabbed with a knife 9 times. 

E) Across the hallway - 2 year old, Kristin: 
I. Stabbed 17 times with a knife and 15 times with an icepick. 

2. His story: 
(1) Sleeping in living room. 
(2) Awakened by screams. 
(3) 4 intruders: Black man in army clothing, 2 white men, and a 

blonde white woman wearing "hippie" style clothing and carrying 
a candle. 

(4) Attack him. 
(5) Woman chants: "Acid is groovy, kill the pigs." 
(6) Passes out. 
(7) Awakens - Checks - Checks again - Tries to give mouth to mouth. 
(8) Checks own wounds - Calls MP's. 
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3. Problems: 
(1) Pattern of bloodstains. 
(2) Location of fibers from McDonald's pajamas on himself and 

victims. 

4. 1970 - Charged with murders: 
(1) Pre-Court Martial hearing - Charges .•••• "Not True"! 
(2) Honorably discharged. 

5. Moves to California: 
(1) St. Mary's Hospital in Long Beach. 
(2) Active in community affairs. 
(3) National Expert on recognition of child abuse and treatment. 

6. Collette's father, Freddie Kasab, studies evidence: 
(1) Conclusion ..•.. his son-in-law is guilty of murder! 

7. 1975 - Federal Grand Jury indicts McDonald for the murders. 

8. Trial - 1979: 
(1) Guilty - Life! 
(2) Appeals - Rejected. 
(3) U.S. Supreme Court appeal- Rejected! 
(4) Still in prison. 
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1. March 3, 1970 - Lamar, South Carolina - Mob of 
200 White Men: 
A) Attack 3 buses filled with Black Children: 

I. on their way to a newly integrated school. 

2. March 15, 1970 - President Nixon - Promotes 2 
Women to the rank of Brig. General: 
A) 1st Female Generals in U.S. history: 

I. Colonel Elizabeth Hoisington ••• U.S. Women's 
Army Corps. 

II. Colonel Anna Mae Hays ••• U.S. Army Nurse's 
Corps. 

3. March 16, 1970 - New English Protestant Bible 
is published: 
A) Complete new translation. 
B) 1 st since the King James version in 1611. 



( May 4,1970 
Kent State 

1. April 30, 1970 - President Richard Nixon announces that the U.S. will 
invade Cambodia: 
0) Results in campus riots and demonstrations all across the country. 

2. Kent State university .. Northeastern area of Ohio - Town of Kent: 
(1) Population is 26,000 - Student enrollment is 21,000. 

3. May 2, 1970 - 2,000 students and protestors march against Nixon's 
announcement: 
(1) Loot some stores in downtown Kent. 
(2) Return to campus - Burn the ROTC building to the ground! 
(3) Mayor of Kent, Leroy Satrom, asks Governor James Rhodes to 

send in the National Guard. 
(4) Rhodes gives the order. 
(5) Evening of May 3, 1970 - The National Guard arrives on campus. 
(6) Are tired and exhausted from breaking up a teamsters riot in 

Akron - Are in bad need of rest! 
(7) Rhodes orders them to break up student assemblies. 
(8) Drive demonstrating students into the dorms -69 are arrested. 

4. May 4,1970 - 2,000 students gather for a noon rally on the commons: 
(1) Guard orders them to disperse. 
(2) Refuse - Taunt guard .. Guard marches thru them firing tear gas. 
(3) Disperse - About 1,000 gather in the parking lot. 
(4) Start throwing rocks and chunks of pavement at the Guard. 
(5) Guard retreats to high ground - Kneels - Aims - Fire their M-l's. 

E.I_ 

(6) 61 shots in 13 seconds! 
(7) Wound 9 and kill 4: 

A) Allison Krause .. 19. 
B) Sandra Lee Scheuer - 20. 
C) Jeffrey Glenn Miller - 20. 
D) William Schroeder - 19 - ROTC student. 

(8) None of the dead or wounded is a radical or has participated in 
the riots!! 
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(9) Guard claims they returned sniper fire: 
A) FBI · ti tN· """"" Inves ga eSee ... 0 smpers ••.•••.... 

5. June 13, 1970 - President Nixon creates The President's Commission 
on Campus Unrest - Chairman is former governor of Pennsylvania, 
William Scranton. 

6. October 4,1970 - Commission issues it's findings concerning Kent 
State: 
(1) No sniper attack. 
(2) Guard should not have been issued live ammunition for that 

assignment. 
(3) Fatigue did playa role! 

7. October 1970 - Special Ohio Grand Jury indicts 25 civilians on 
charges ranging from disorderly conduct to burning the ROTC 
building: 
(1) No Guardsmen are indicted! 

8. March 29, 1974 - 8 Guardsmen are indicted for the murder of the 4 
• 

students: 
(1) November 8, 1974 - Not guilty! 

9. August 1975 - Parents of the 4 dead students file a $46 million suit 
naming: Governor James Rhodes, former Kent State President 
Robert White, Ohio National Guard Commanders Robert 
Canterbury & Sylvester Del Corso, and some of the Guardsmen: 
(1) Parents lose! 



( 1970 - May 
1. May 14, 1970 - Mississippi - Jackson State 

College: 
A) Students protest: 

I. For Civil Rights. 

II. Against the Vietnam War. 

B) National Guard is sent in: 

I. Confrontation. 
II. 2 Black Students are killed. 



1970 - June 
1. New York City - 10,000 Gays & Lesbians: 

A) March up 6 th Avenue. 

B) Chant: "2-4-6-8 ••• Gay is as good as straight." 

2. June 22, 1970 - 26th Amendment: 

A) Lowers the Voting Age to 18. 
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1970 

The Marin County Courthouse Shootout 

1. August 7, 1970 - Marin County, California - Trial of James McClain 
is in progress: 
(1) In the courtroom are Ruchell Magee and William Christmas -

Both are witnesses for McClain. 
(2) 11:17 - Morning - Jonathan Jackson enters the court~oom with a 

satchel containing weapons. 
(3) Pulls weapon - Holds courtroom at bay - McClain, Magee, and 

Christmas grab weapons. 
(4) Jackson tapes shotgun under the chin of Judge Harold Haley. 
(5) Take 3 women ,jurors and Asst. District Attorney, Gary Thomas 

as hostages. 
(6) Order van for escape. 
(7) Van arrives - All enter - Starts to leave - Shots fired at van! 
(8) Stops! 
(9) Thomas grabs for gun. 
(10) Jackson blows Haley's head off! 
(11) Thomas kills Jackson and Christmas in the gunbattle inside the 

van. 
(12) 1 woman is wounded - Magee is wounded - Thomas is wounded, 

paralyized, will never walk again. 
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1970 

John Linley Frazier 

1. October 19,1970 - Frazier enters the home of eye surgeon, Victor 
Ohta: 
(1) Finds Mrs. Ohta home alone. 
(2) Executes her by shooting in the back of the head. 
(3) Sits down and waits! 
(4) Mr .. Ohta, his 2 children, and his secretary arrive. 
(5) Executes all in the same manner. 
(6) Throws all the bodies in the swimming pool! 
(7) Later caught - Tried - Executed. 



1970 - December 
1. December 2, 1970 - Taos, New Mexico: 

A) Federal Government returns: 
I. 48,000 acres of the Carson National Forest. 
II. To ••• The Taos Pueblo Indians. 
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1971 
1. Large Budget Deficit ••• 2 primary causes: 

A) Bad Economy. 

B) Cost of Big Government. 

2. Female Activists - Focus on 3 issues: 
A) Abortion: 

I. Want control over their own bodies. 

B) Equal treatment in Schools and on the Work 
Site. 

C) Passage of the E.R.A. (Equal Rights 

Amendment). 
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1971 
Problems and Episodes of the American 

Indians 

1. Minneapolis, Minnesota - AIM members: 
A) Attempt to take over the abandoned Twin Cities 

Naval Air Station: 
I. Want to turn it into a school. 

B) Are told a bargaining team from Senator, Walter 
Mondale, will come to talk with them: 

I. Instead ••• 5:00 ••• Morning ••• 80 U.S. Marshals and Riot 
Police arrive: 

(1) Indian men, women, and children are beaten I 
(2) 16 Indian men are arrested. 

2. May 1971 - Black Hills, South Dakota - Top of Mt. 
Rushmore - Indian Prayer vigil: 

A) Taking part are: 
I. Russell Means. 
II. Ted Means. 
III. Clyde Bellecourt. 
IV. Mitchell Zaphier. 
V. Sylvester Smells. 

B) All are arrested. 

3. June 1971 - Welch, Minnesota - 45 students 
sponsored by The Twin Cities Institute for Talented 



Youth: 
A) Start a 6 week excavation of an Indian village. 
B) Dig for 5 weeks. 
C) Minnesota Indians are outraged! 
D) AIM steps in: 

I. Clyde Bellecourt and other members fill in the 
trenches. 

II. They burn all the notes. 
III. Offer to compensate ••• BUT ••• No more digging: 

a. Ancestors have not been buried to be dug up by 
another culture and have the bones exhibited! 

E) Les Peterson, Minnesota Historical Society, Head of 
the Dig: 
I. "Five weeks of work down the drain." 
II. He could care less about the moral issue of 

disturbing the dead! 

4. Summer 1971 - Clarkston, Washington - Nez Perce 
burial ground - Looted: 

A) Graves dug up. 
B) dewelry taken. 
C) Skulls stolen: 

I. Sold for $20 each! 
D) A White Dentist buys Chief doseph's skull: 

I. Using it as an ash tray!1I1I 

5. September 22, 1971 - 60 AIM and NIYC members: 

A) Led by Russell Means. 



B) Seize the B.I.A. Information Office. 
C) All are arrested. 

I. 



( 1971 - February 
1. San Fernando Valley, California - Earthquake: 

A) 64 killed. 

B) 1,000 injured. 

( 

( 
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1. Corona: 

February 1971 
Juan Corona 

A) Born - 1933. 
B) Migrates to California from Mexico in the 1950's. 
C) Works as a migrant farm laborer. 
D) Becomes successful in business in the Yuba City, 

California area. 

2. February to May 1971: 
A) Murders 25 migrant farm workers. 
B) Uses a knife or machete. . 
C) Buries them on his farm near the Feather River. 
D) Anonymous tip to the police. 
E) Find bodies. 
F) Find ledger listing all 25 by name and the dates!! 

3. July 1971- Convicted - 25 consecutive life sentences. 

4. Dies in prison. 
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( 1971 - April 
1. April 20, 1971 - Swann vs. Charlotte­

Mecklenburg Board of Education: 

A) Supreme Court Decision. 

B) Upholds mandatory busing of children as a 

primary means of achieving public school 
integration: 

I. President Nixon is opposed to Busing!! 

2. April 24, 1971 - Washington, D.C. - 200,000 
people demonstrate: 

A) Against the Vietnam War. 
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1971 - June 
1. June 11, 1971 - San Francisco, California: 

A) Alcatraz Island. 

B) Surprise raid by 35, armed, U.S. Marshals. 
C) The 19 month Indian Occupation ends. 
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dune 28, 1971 
Crime 

1. June 28, 1971 - New York City - Huge 
Italian/American Rally: 

A) Joe Columbo is the guest speaker. 
B) A Black "Cameraman", derome .Johnson, 

shoots him 3 times in the head. 
C) Johnson is shot and killed by Columbo's 

bodyguards. 
D) Columbo is alive, BUT, is a vegetable - Dies 

shortly. 
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September 9 thru 13, 1971 
Attica 

1. Attica State Prison - 30 miles East of Buffalo, New York - Covers 55 
acres - Walls are 30 feet high and 6 feet thick - 2,245 inmates - 85% 
of them are Blacks and Puerto Ricans - All 383 guards are white. 

2. Thursday - September 9, 1971 - 1,200 inmates riot - Seize 39 guards 
and other civilians as hostages - Set fires - Take control of 4 of the 5 
cell blocks: 
(1) 28 year old guard, William Quinn is thrown out of a 2nd stOry 

window - Badly hurt - Taken to hospital. 
(2) Inmate leaders are: 

A) Brother, Richard Clark .. 27 year old Black Muslim. 
B) Brother, Herbert Blyden - Black Muslim. 
C) Roger Champen - 38 years old. 
D) Elliott Barkley. 

(3) Inmates demand to see the press and have TV coverage. 

3. Over the next 4 days - Leaders meet with State Correction 
Commissioner, Russell Oswald; Black Panther Chairman, Bobby 
Seale; Chicago 7 lawyer, William Kunstler; and Associate Editor of 
"The New York Times", Tom Wicker. 

4. The inmates set up "Tent City" in cell block D - Dig trenches and 
build barricades - Submit a list of demands: 
(1) Better food - Less cell time. 
(2) Higher salaries in the prison shops. 
(3) Religious freedom - Good medical care. 
(4) Non-censorship of outside publications. 
(5) Quicker release from confinement. 
(6) A non-Imperialist country. 
(7) Total amnesty. 
(8) Dismissal of Attica Superintendent, Vincent Mancusi. 

5. State agrees to meet 28 of the demands. 
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6. State troopers, Sheriffs deputies, and the National Guard start 
massing outside the walls: 
(1) Some of the hostage guards are stripped and beaten. 

7. Late Saturday night - September 11, 1971 - Guard Quinn dies!! 
(1) Makes all the rioting inmates accessories to murder! 
(2) Inmates demand to talk to Governor Nelson Rockefeller. 
(3) He refuses to come to Attica. 
(4) He issues orders for the attack!!!!!! 

8. September 13,1971- "Bloody Monday": 
(1) Oswald meets with the inmate leaders. 
(2) Refuses total amnesty and the dismissal of the Attica 

Superintendent. 
(3) He orders the inmates to surrender. 
(4) Inmates tell him the guards will have their throats cut if any 

attempt is made to storm the yard. 
(5) 600 State Troopers, 300 Sheriff Deputies, and 600 National 

Guardsmen are waiting! 
(6) 200 are picked for the assault. 
(7) Snipers take up positions. 
(8) Hostages are stood, blindfolded, out in open, "executioner" beside 

each with knife at throat! 
(9) 9:46 - Morning - 2 National Guard helicopters start dropping tear 

gas. 
(10) Snipers open fire - Assault with rifles and shotguns. 
(11) Lasts for 4 minutes. 
(12) Won't be until 2:00 in the afternoon that the last of the resisters 

are brought out of the D Block yard. 
(13) 32 inmates have been killed. 
(14) 200 inmates injured -13 require surgery. 
(15) 30 hostages have survived. 
(16) Prison officials report tha!.2Jlave had their throats slashed. 
(17) Autopsies reveal ..... all·9 killed by friendly gunfire ..... not 1 has 

had their throat slashed!!! 
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(1) "D.B. Coo 

Washingt~ 

(2) He is weal rg d: 
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(5) Land in S. 
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(6) Orders the 
(7) Plane land 
(8) Rear exit ( 
(9) Jumped in 
(10) Believed: 
(11) No body 4 

(12) The marl 
(13) 1980 - Ba i o} 

\ a few tho ...... ' 
playing. , 

(14) Never sol 
(15) The only 



( 1972 
1. Congress - Passes the Equal Rights 

Amendment: 
A) E.R.A. 
B) Sent to States to vote on. 

2. Congress - Passes Title 9 of the Higher 
Education Act: 

A) Schools & Universities receiving Federal 

Money: 
I. Must give equal opportunities to Women in: 

(1) Admissions. 
(2) Athletics. 
(3) And, other programs. 

3. Washington, D.C. - Conference dealing wit 
Indian problems: 

A) Invited: 
I. Militant Indian Leaders. 
II. Indian Activists. 
III. Indian Moderates. 
IV. Indian Churchmen. 
V. Indian Tribal Leaders. 

B) Are to meet with their Congressmen. 
C) Are to hear 4 proposed Indian Education Bills. 
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D) MOST of the Congressmen don't show up: 
I. Send WHISKEY as an apology!! 

4. Rosebud Indian Reservation - Reverend, 
Webster Two Hawks: 

A) Elected Tribal Chairman: 
I. Breaks almost all of his campaign promises! 

II. Hires relatives, cronies, and Non-Indians 
for jobs! 
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Indian Problems & Unrest 

1. 1972 - Indian Tribal Officials hate the Indian activist 
members of A.I.M.: 

A) Why? 
I. Have upset their "tribal applecart." 
II. Have embarrassed them in the eyes of the B.I.A. 

(Bureau of Indian Affairs). 
B) Tribal Council issues a tribal court order: 

I. Bars members of AIM from speaking or assembling 
on the Pine Ridge Reservation: 
(1) Is totally unconstitutional!! 

2. BIA Police - Arrest 2 AIM members for entering their 
own Reservation to attend a landowner's meeting: 

A) Example of: "Law & order" under corrupt Triba; 
Officials! 

3. Sioux Tribal President, Richard Wilson - Gets a tribal 
court order: 

A) Prohibits Russell Means, or any other AIM member 

from: 
I. Speaking at, or, attending any public meetings on 

the Reservation!! 

4. Enter •••• Russell Means: 



( 

A) Leads Sioux followers through the town of Pine 
Ridge: 

I. Is arrested by Wilson's BIA Police! 
(1) His 1st Amendment right to free speech has 

been violated! 
B) Released the next day. 

5. Scott's Bluff, Nebraska - Russell Means - Arrested 
and jailed: 

A) Police give him a loaded pistol: 
I. Beg him to "make a run for it!" 

B) Released. 
C) Means protests to the Federal Government about: 

I. Police and judicial conditions in western Nebraska 
and western South Dakota. 

D) Senator, Edward Kennedy, of Massachusetts: 
I. Agrees to set up an F.B.I. investigation into the 

complaints. 

6. 1972 - Tribal President, Richard Wilson: 
A) Starts harassing AIM members and their friends on 

the Reservation. 
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1972 
Crime 

1. 1972 - Meyer Lansky returns to the United 
States: 
A) Prison - Tax Evasion! 

2. April 7, 1972 -- Manhattan, New York -
"Umberto's Clam House" Restaurant - 5:23 -
Morning: 
A) Joey Gallo, his new wife, and bodyguCird 

are eating. 
B) 4 men enter. 
C) One walks up to Gallo. 
D) Gallo recognizes him - Says: "You son-of..a­

bitch!" 
E) Man fires - Hits Gallo in the left shoulder -

Severs the aorta - Another shot hits Gallo 
in the butt. 

F) Gallo's bodyguard is wounded. 
G) Gallo staggers into the street - Collapses in 

the intersection and dies! 
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1972 
John Wayne Gacy 

1. Gacy: 
A) Born - March 17, 1942. 
B) 2 marriages. 
C) Lives - Chicago, Illinois. 
D) Excellent shoe ,salesman. 
E) Becomes a building contractor. 
F) Well liked in the community. 
G) Very "hefty." 
H) "Pogo the Clown." 
I) Will claim to be heterosexual, BUT, likes young 

boys, AND, will deny being homosexual or bisexual. 

2. 1972 - Starts picking up young men: 
A) Takes to house - Tortures - Sexually assaults.' 
B) Strangles to death - Buries in crawl space under the 

house. 

3. December 1978 - Parents of Robert Piest report to police 
that their son has not returned home after interviewing 
with a building contractor: 

A) Description fits Gacy . 
. B) Go to house - Smell- Under house - Smell is 

horrible. 
C) 28 bodies found - Under house and buried on 

property. 
D) 5 more bodies have been thrown in the river . 

. E) Has murdered 33. 

4. Tried and convicted on March 12, 1980: 
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A) May 10, 1994 -Lethal injection. 
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\ 1972 - January 
1. January 1, 1972 - Robert Cushman Jr. - 25th 

Commandant - U.S.M.C.: 

A) Born - 12/24/1914 - St. Paul, Minnesota. 

B) WW II - Navy Cross: 

I. Bougainville. 
II. Guam. 



January 1972 
The Raymond Yellow Thunder Murder 

1. Raymond Yellow Thunder: 
A) 51 year old, Sioux Indian. 

2. Gordon, Nebraska - He is kidnapped by 4 White 
Men & 1 White Woman: 
A) Dance at the Gordon American Legion Hall: 

I. They humiliate him by stripping him naked 
from the waist down: 
(1) Throw him into the dance! 

3. He complains to the Police. 

4. 1 week later - Gordon Used Car Lot - He is 
found: 

A) Propped up in the cab of a pickup ••• Dead! 

5. Police claim: 
A) Drunk - Falls - Hits head - Crawls up into 

pickup - Dies! 

6. Others who view the body: 
A) Tortured! 



B) Burnt with cigarettes! 

C) Castrated! 

7. February 1972 - Streets of Gordon are jammed 

with 1,300 angry Indians!! 

A) Led by: 
I. Russell Means. 

II. Dennis Banks. 

B) Demand justice. 

C) 3 days pass! 
D) State Officials intervene: 

I. 2 Whites are implicated and jailed. 

II. A Policeman is suspended: 

(1) Charged with molesting a Female Indian 

prisoner. 

III. Investigate charges of discrimination. 

8. Indian group leaves Gordon - Head back for the 
Pine Ridge Reservation: 

A) Stop at Wounded Knee Trading Post: 
I. Claim the Post Owner has cheated them for 

years. 

II. Slap him around. 
III. Steal antique costumes and jewelry worth 

$50 thousand! 



B) That night ••• Group holds a War Dance! 

C) Tribal Police will investigate: 
I. No arrests! 

( 
" 



( 1972 - February 

( 

1. February 21, 1972 - President, Richard Nixon -

Visits Mainland China: 
A) 1 st American President to do so. 

B) 1st relations between the 2 countries since 

1949. 



( 1972 - March 
1. Russell Means of A.I.M. - Public Statement: 

A) "We have declared war on the United States 

of America." 



1972 - May 
1. u.s. & Russia - Sign S.A.L.T. (Strategic Arms 

Limitation Treaty): 

A) For 5 years ••• Each country: 
I. Limited in its number of Nuclear Missles. 

2. May 15, 1972 - Laurel, Maryland - Presidential 
hopeful, Governor George Wallace of Alabama: 

A) Campaigning for the Presidency. 

B) Shot by ••• Arthur Bremer. 
C) Paralyized for life. 

( 3. May 22, 1972 - President, Richard Nixon - Visits 

Russia: 

A) 1st peacetime visit by any U.S. President. 



( 
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The Watergate Scandal 
( "* June 17, 1972 -:¥ 

( 
\ 



( 1. 1969 - 38 year old, Charles Colson joins President Richard Nixon's_ 
White House Staff as ~ecial Counsel to the President: 
(1) Very shrewd political mind. 
(2) Will be Nixon's Presidential Political Strategist. 

2. April 8, 1969 - John Caulfield joins the White House Staff - His job is 
to set np a private intelligence system for John Ehrlichman. 

3. John Ehrlichman is Nixon's Head of Domestic Affairs. 

4. May 12, 1969 - With the knowledge of President Nixon - Illegal 
wiretaps are placed on 4 government officials, 3 National Security 
Council members, and a member of the Department of Defense: 
(1) Following week ..... 2 more Security Council Members. 
(2) Following week .•... 2 Newsmen. 
(3) Over the next 2 months •.••• 17 more people! 

5. June 1969 - Tony Ulasewicz is hired by John Ehrlichman and Herb 
Kalmbach: 
(1) He is a former detective. 
(2) Job is to carry out political espionage for the White House. 
(3) To work directly under John Caulfield. 
(4) Salary is to be $22 thousand per year - Later, 24! - Plus, $1 

thousand per month for expenses. 
(5) Money is to be paid out of Herb Kalmbach's office! 
(6) To get sex, drinking, or family problems on political opponents of 

the President or contributors to his rivals. 
(7) 1st job he is given is to find out all concerning Ted Kennedy, Mary 

Jo Kopechne, and her drowning at Chappaquiddick in July of 
1969. 

6. 47 year old, Herb Kalmbach, is Nixon's personal Attorney and his 
Presidential Campaign Fund Raiser: 
(1) He is in charge of distributing large amounts of Republican Party 

secret funds for political intelligence and espionage work!! 

7. By July 1969 the Nixon Administration is carrying out 3 separate 
efforts at controlling the American political process: 
(1) Using the IRS against "political enemies.;' 
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(2) A political intelligence arm - Operating out of John Ehrlichman's 
office - Stockpiling political rumor, gossip, and filth!! 

(3) An Official legal surveillance system - Directed by FBI director, J. 
Edgar Hoover and Attorney General, John Mitchell: 
A) 55 year old, John Mitchell is Nixon's ex-law partner. 
B) As Attorney General, he claims the right to wiretap the 

telephone of anyone he considers a security risk!! 

8. Night of May 8, 1970 and into the morning of the 9th 
.. 1,000's of 

demonstrating students are camped all over Washington, D.C.: 
(1) Night - Nixon speaks to the nation. 
(2) He is very close to a nervous breakdown. 
(3) Tries to sleep - Cannot!! 
(4) Starts a series of phone calls that go on for over 3 hours .••.• all 

about nothing ..••• rambles about NOTHING!!! 
A) Over 45 calls! 
B) Some of the people as many as 3 to 4 different times! 

(5) 4:22 - Morning - Calls valet, Manolo Sanchez. 
(6) With no word to the Secret Service, they leave the White House. 
(7) Drive to the Lincoln Memorial - Gets out converses with students 

about the Vietnam War, Peace, Foreign Affairs, and the 
Environment. 

(8) They realize .•.•• he's "not quite right." 
(9) Drives to the Capitol - Gives Sanchez a "personal tour" - Points 

out his old seat in the House and sits in ita 
(10) At this point the Secret Service, Bob Haldeman, Press Secretary 

Ron Zeigler, and Dwight Chapin catch up to him: 
A) He makes them take him to the Mayflower Hotel for a 

breakfast of corned beef hash and coffee. 
B) Talks to himself while eating - Shakes. 

(11) 7:30 - Morning - Return to White House. 

9. Summer of 1970 - Charles Colson masterminds the public smear of 
Democratic Senator, Joseph Tydings. 

10. June and July of 1970 - Tom Huston does an intelligence survey for 
Nixon and Haldeman: 
(1) 43 year old, Bob Haldeman: , 

A) He is ~ixon's White House Chief of Staff. 
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B) Always speaks for Nixon at the highest levels. 
C) "The other President." 

11. Huston presents his plan to NixQn and Haldeman: 
(1) Is a structure for a super-police/espionage state here in 

America!!! 
(2) A National Security Agency will be allowed to intercept and read 

any correspondence by any American citizen overseas. 
(3) All intelligence agencies will have the power to penetrate or spy 

on individuals or groups who they feel pose an internal threat to 
American security. 

(4) Colleges and students are to become special targets of the 
government. 

(5) Government coverage of violence-prone campuses and student 
related activities are to be increased! 

(6) The Government has the right to open and read anyone's private 
mail! 

(7) The Government has the right to burglarize and enter anyone's 
home!!!!! 
A) These proposals break every law of the Constitution! 
B) July 14, 1970 - Nixon and Haldeman approve the plan and set 

it in motion! 
C) To go into effect on August 1, 1970! 
D) 5 days before going into effect: 

I. FBI Director, J. Edgar Hoover tells Attorney General John 
Mitchell that the entire operation is totally illegal! 

II. Tells him the FBI will have nothing to do with it. 
III. Tells him someone is going to get caught! 
IV. Mitchell tells Nixon. 
V. Nixon cancels it!! 

12. July 1970 - 31 year old, John Dean becomes Counsel to the President: 
(1) Salary is $42,500.00 - Responsible directly to Haldeman. 
(2) Caulfield and Ulasewicz are to work for him. 

13. 1971 - Charles Colson makes it known to Nixon that he considers the 
news media to be "the enemy": 
(1) Colson has no scruples at all! 
(2) Will use plants, forgeries, leaks, and lies to get any information he 



( 

( 

( 

desires! 

14. May 1971 - Nixon's "Enemies List" is started in Colson's office. 

15. Sunday - June 13, 1971 - "The New York Times" - Starts publishine 
the famous "Pentagon Papers": 
(1) 47 volumes .7,000 pages - Top Secret Documents - Are a study of 

the whys, wherefores, motives, and thinking of the U.S. 
involvement in the Vietnam War! 

(2) Stolen and turned over to the Times for publication by Daniel 
Ellsberg and Anthony Russo Jr.: 
A) Ellsberg: 

I. Harvard - Cambridge. 
II. Poet, pianist, scholar, skier, deep sea diver, and sky diver. 
III. 3 years as a Marine Lt. - 1964 is a Pentagon Analyist. 
IV. 1965 is a Civilian Pacification Advisor in Vietnam. 

16. The Nixon administration is outraged: 
(1) Order the arrest of Ellsberg. 
(2) Order "The New York Times" to stop publication .••• NO! 
(3) Nixon takes it to the Supreme Court to make them stop! 

17. June 28,1971- Ellsberg surrenders to Federal Marshals in Boston: 
(1) Indicted by a Federal Grand Jury in Los Angeles on charges of 

unauthorized possession and use of secret documents related to 
National Defense. 

18. June 30, 1971 - The U.S. Supreme Court votes 6-3 in favor of "The 
New York Times" and the continued publication of "The Pentagon 
Papers." 

19. Mid-July 1971- Los Angeles, California - President Nixon meets with 
Haldeman, Ehrlichman, and Henry Kissinger: 
(1) Discuss the leaks in the government and the fact they must be 

stopped! 

20. July 24,1971- Nixon meets with Egil Krogh Jr.: 
(1) Nixon tells him he will be responsible to Ehrlichman. 
(2) Nixon tells him to find everything he can on Ellsberg and his 
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friends!!!!! any motives they might have. 
(3) Ehrlichman tells him to gather a staff and stop the leaks! 
(4) IDs staff will be housed in the executive office building basement 

next to the White House. 

21. Krogh, the Director starts assembling a team - When completed they 
will be known as "The White House Plumbers": 
{l) David Young. 
(2) E. Howard Hunt: 

A) Former CIA agent. 
B) Has written over 40 spy novels. 

(3) G. Gordon Liddy: 
A) 42 years old - Former FBI agent. 

22. The Plumbers start tracing leaks to the newspapers - Eavesdropping 
on phone conversations of White House staffers: 
(1) 1!!!! then they start gathering intelligence information to use 

against the Democrats in the coming election! 

23. Late July 1971 - The Internal Security Division of the Department of 
Justice, headed by Robert Mardian, makes available to Liddy and 
Hunt FBI reports and wiretaps: 
(1) Mardians's orders come from John Mitchell!! 
(2) The 47 year old, Mardian is the Political Coordinator of CREEP. 

24. CREEP: Committee to Re-elect the President. 

25. August 1971 - Deputy Director of CREEP, 36 year old, Jeb Stuart 
Magruder, hires Ken Rietz: 
(1) To put youth spies on various campuses throughout the country. 
(2) Magruder is considered one of "Haldeman's favorites." 

26. August 16, 1971 - Ellsberg pleads "Not Guilty: 
(1) Same day - John Dean establishes Nixon's "Enemies List": 

A) 300 names. 
B) Contributors to the Democratic party. 
C) Journalists, Etc.: 

I. Senator Edward Kennedy. 
ll. Senator George McGovern. 
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III. The Black Panther Party. 
IV. Representative, Bella Abzug. 
V. CBS Correspondent, Daniel Schorr. 
VI. Liberal Union Leader, Leonard Woodcock. 
VII. The Black Caucus in Congress. 
VIII. Heart Transplant Surgeon, Dr. Michael DeBakey. 
IX. Bill Cosby. 
X. Carol Channing. 
XI. Joe Namath. 
XII. Edwin Land, of Polaroid Corporation. 
XIII. President, Derek Bok, of Harvard. 
XIV. President, Kingman Brewster, of Yale. 
XV. "Washington Post" Journalist, Jack Anderson. 
XVI. James Reston, of "Time" magazine. 
XVII. Paul Samuelson, of "Newsweek" magazine. 
XVIII. "The New York Times." 
XIX. "The Washington Post." 
XX. "The St. Louis Post Dispatch." 

D) List of 20 Prime Targets: 
I. Paul Newman. 
II. Advertising Executive, Maxwell Dane. 
III. Morton Halperin of Common Cause. 
IV. Black, Representative, John Conyers of Detroit. 

(2) These people are to be the targets of illegal government 
harassment - Illegal government intimidation - lliegal income tax 
audits .. and Illegal IRS investigations. 

(3) Same day - John Ehrlichman calls the CIA: 
A) Asks for disguises. 
B) To be used for "government work." 
C) Sent over. 
D) Will be used illegally in the Ellsberg Break-In!! 

27. Late August 1971 - Haldeman Assistants, Dwight Chapin and 
Gordon Strachan hire 30 year old, Donald SegretO: 
(1) 30 year old, Dwight Chapin is Nixon's Appointments Secretary. 
(2) 27 year old, Gordon Strachan is Haldeman's Iiason with CREEP: 

A) Considered to one of "Haldeman's favorites." 
(3) Segretti is hired to carry out "dirty tricks" and political espionage 
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against the Democratic Party: 
A) Haldeman gives orders he is to be paid by Herb Kalmbach out 

of a secret $500 thousand campaign slush fund!!!! 

28. August 25, 1971 - G. Gordon Liddy and E. Howard Hunt hire 3 
Cubans and tell them to meet them in Los Angeles: 
(1) Fly to L.A. - Register under false names. 
(2) Survey the office of Lewis Fielding - Ellsberg's Psychiatrist. 

29. September 1, 1971 - Liddy & Hunt cruise around outside - Keeping a 
lookout: 
(1) Disguised as electricians, the 3 Cubans break into Fielding's 

office. 
(2) Look for a file on Ellsberg - Find nothing .. Leave. 
(3) Direct orders for the operation have come from Ehrlichman. 

30. October 1971 .. 53 year old, James McCord is hired as the Security 
Coordinator of CREEP: 
(1) Former FBI agent. 
(2) Former CIA agent. 
(3) Eavesdropping specialist. 

31. November 1971 - E. Howard Hunt begins a series of telephone 
contacts with an old CIA operative in Miami - 53 year old, Bernard 
Barker: 
(1) Has worked for the CIA during the Bay of Pigs of Invasion. 
(2) Barker starts assembling a team: 

A) 49 year old, Frank Sturgis: 
I. Ex-Marine .. Has fought in Castro's army. 
II. Has worked for the CIA. 

B) Eugenio Martinez: 
I. Cuban - Salesman in Barker's agency. 
II. Has smuggled refugees out of Cuba for the CIA. 

C) 45 year old, Virgilio Gonzalez: 
I. Cuban - Locksmith in Miami. 

32. Winter of 1971 - Nixon starts tape recording all of his conversations 
for posterity: 
(1) Same time .. John Dean and John Caulfield start an illegal tax 



( crackdown operation against Nixon's political "enemies": 
A) At the same time they illegally use the IRS to help outstanding 

public "friends" of the President: 
I. Reverend, Billy Graham. 
II. John Wayne. 

(2) The "ok" for this project comes directly from President Richard 
Nixon!!!! 

33. December 2, 1971 .. Gordon Strachan reports to Bob Haldeman that 
John Dean and John Mitchell have discussed the need for a Political 
Intelligence Group!!!!!! that G. Gordon Liddy should be assigned to 
CREEP to head it. 

34. December 6,1971- Upon Haldeman's approval, Liddy moves over to 
CREEP as Counsel,to the Finance Committee: 
(1) Gets a $4 thousand a year raise. 

35. January 1972 - John Caulfield is assigned to CREEP as Jeb 
Magruder's aide. 

36. January 27, 1972 - 4:00 - Afternoon - Office of the Attorney General 
of the United States of America, John Mitchell: 
(1) Meeting: Mitchell - John Dean .. Jeb Magruder - and G. Gordon 

Liddy: 
A) Liddy shows charts of his proposed illegal million dollar 

political espionage plan: 
I. Kidnapping any "radical" demonstrators at the Republican 

Convention .. Take them deep into Mexico and dump them 
off! 

II. Wiretapping Democrats at their headquarters in 
Washington, D.C.! 

III. Wiretapping Democrats at their convention in Miami. 
IV. Lure prominent Democrats aboard a "loaded" yacht .. 

Film them with prostitutes - Blackmail and ruin them! 
(2) Mitchell says it's not what he had in mind - Says it's too expensive 

so, Re-draw and submit again! 

37. February 4,1972 .. Same men meet again - Same office: 
(1) Liddy has reduced the plans to more modest porportions. 



( (2) Mitchell tells him it's still too expensive and risky. 
(3) Do them again! 

38. Few days later - February 1972 - Mitchell's office - Meeting: 
(1) Mitchell - Dean - Hunt and Liddy. 
(2) Liddy's 3rd set of plans - Breakdown of costs: 

A) Bug the Washington headquarters of Democratic Presidential 
candidate, George McGovern. 

B) Bug the Miami, Florida hotel rooms of top party officials 
during the Democratic National Convention. 

(3) Later - Dean tells Liddy ••••• Mitchell has approved the plan! 

39. February 1972 - Haldeman orders $350 thousand in campaign cash 
funds be placed under his unquestioned personal control. 

40. February 15, 1972 - John Mitchell resigns as Attorney General to 
become the Director of CREEP. 

41. March 1972 - Donald Segretti starts his "dirty tricks" campaign: 
(1) Steals letterhead stationary of Democratic Senator, Edmund 

Muskie. 
(2) Types up a falsified report of Ted Kennedy and Chappaquiddick. 
(3) Circulates it to all the Democrats in Congress. 
(4) Same stationary - Phony accusation that Senator Hubert 

Humphery is caught in a car with a hooker in 1967. 
(5) Same stationary - Phony accusation that Senator Henry "Scoop" 

Jackson is twice arrested in the 1950's for homosexual activities. 

42. March 30, 1972 - Key Biscayne, Florida - Villa rented for John 
Mitchell be millionaire, Bebe Rebozo - Meeting between Mitchell, 
Magruder, and 42 year old, Fred LaRue: 
(1) LaRue: 

A) Oil and real estate millionaire. 
B) Special Assistant to Mitchell at CREEP. 
C) Called "Mitchell's Right Hand Man." 

(2) The 3 men discuss Liddy's 3rd plan - Wiretapping Democratic 
National Chairman, Larry O'Brien's office in the Watergate 
Hotel in Washington, D.C.! 

(3) Discuss the cost of $250 thousand. 
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(4) Mitchell gives the "OK" and authorizes the use of the money. 

43. March 31, 1972 - Strachan reports to Haldeman that Magruder has a 
CREEP political intelligence system with a budget of $300 thousand. 

44. After John Mitchell has resigned as Attorney General to run 
CREEP, Richard Kleindienst becomes Attorney General. 

45. April 7, 1972 - Liddy has his $250 thousand budget from CREEP: 
(1) Liddy tells Hugh Sloan, Campaign Treasurer of CREEP and a 

totally honest man, that he will need $83 thousand in a day or 
two. 

(2) Sloan checks with Magruder. 
(3) Magruder authorizes him to give the money to Liddy. 
(4) Sloan asks Maurice Stans about it. 
(5) Stans asks Mitchell. 
(6) Mitchell says to give him the money. 
(7) Stans: 

A) Head of CREEP's Campaign Finance Committee. 

46. April 9, 1972 - Golf course - Ken Dahlberg, Nixon's mid-West fund 
raising chief - Is handed a $25 thousand by Dwayne Andreas, a 
Minneapolis soybean millionaire: 
(1) Dahlberg converts it to a bank check. 
(2) Flies to Washington, D.C.! 
(3) Gives it to Stans. 
(4) Stans gives it to Sloan. 
(5) Sloan gives it, and 4 checks drawn on a Mexican bank, totaling 

$89 thousand to Liddy. 

47. April 12, 1972 - Liddy gives James McCord $65 thousand to buy 
electronic equipment. 

48. April 1972 - Liddy tells Hunt that the Democratic National 
Committee Headquarters in the Watergate Hotel in Washington, 
D.C. will be the target for electronic surveillance. 

49. Strachan picks up $350 thousand for Haldeman and gives it to 
Alexander Butterfield to keep for Haldeman: 
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(1) Butterfield is a Deputy Assistant to Nixon. 

50. April 19, 1972 - Gulf Resources and Chemical Corporation 
telephones and transfers $100 thousand to the International Bank in 
Mexico City. 

51. April 20, 1972 - Bernard Barker deposits the 4 checks given to him 
by Liddy totaling $89 thousand: 
(1) Have been drawn on the International Bank in Mexico City. 
(2) This is called "washing campaign funds." 

52. April 24, 1972 - Barker withdraws $25 thousand. 

53. May 1, 1972 - Barker withdraws $33 thousand. 

54. May 8, 1972 - Barker withdraws $56 thousand: 
(1) Total ••••• $114 thousand!!! 

55. May 16, 1972 - The law offices of Democratic Vice Presidential 
candidate to be, R. Sargent Shriver and Democratic Party 
Credentials Committee Chief, Patricia Harris are broken into!! 

56. May 26, 1972 - McCord, Sturgis, Barker, Gonmlez, and Martinez 
check into the Watergate Hotel under false names: 
(1) While they are there - 2 attempts are made on May 27th to break 

into the DNCH. 
(2) Men check out. 

57. June 10, 1972 - Sturgis and Barker visit Michael Richardson's photo 
shop: 
(1) Bring him frames of film to be processed. 
(2) Show surgically gloved hands holding DNCH documents. 

58. June 16, 1972 - The same 5 men again register at the Watergate 
Hotel: 
(1) Liddy and Hunt register at the Howard Johnson's across the 

street from the Watergate. 
(2) The 2 men have a perfect view of the rooms to be broken into by 

the 5 men. 



( 59. Saturday - .June 17, 1972: 

( 

A) 5 burglars break into the DNCH on the 6th 

floor of the Watergate Office Building next 
door to The Watergate Hotel in Washington, 
D.C.: 
I. 2:00 - Morning. 
II. 24 year old, Black security guard, Frank 

Wills is on his rounds: 
a. Notices tape on door locks. 
b. Calls Police. 

III. 3 plainclothes Policemen arrive. 
IV. Start a room by room search on the 6th 

floor. 
V. From across the street - Liddy and Hunt 

try to warn the men by walkie-talkie. 
VI. 2:30 - Morning - Larry O'Brien's office -

At gunpoint - The 5 men are arrested! 
VII. Liddy and Hunt flee from Howard 

.Johnson's. 
B) The 5 men are all dressed in business suits: 

I. All are wearing surgical gloves. 
II. Taken from them are: 

a. A walkie-talkie. 
b. 40 rolls of film. 
c. Two 35 mm cameras. 
d. Lock picks. 
e. Pen sized tear gas guns. 
f. Bugging devices. 
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g. Money: 
(1) $814 - $800 - $215 - $234 - $230. 
(2) They also have 53 $100 bills, all in 

sequence - Traced to Barker's 
Real Estate account! 

h. 2 Black Address Books: 
(1) One lists the name "E. Howard 

Hunt" and the notation "WH-White 
House." 

C) The entire operation is STUPID: 
I. Equipment is cheap! 
II. Techniques are crude and stupidl 
III. There is nothing of importance in 

O'Brien's office! 
IV. The Democrats are NOT going to win the 

election of 1972! 

60. Same day ••••• 9:00 - Moming: 
A) Bob Woodward - Reporter for "The 

Washington Post" - Is at home: 
I. Call from the paper. 
II. Told of the break-in. 
III. Told to cover the arraignment! 

B) Goes to courthouse: 
I. Attomey, Douglas Caddy, is there: 

a. Woodward asks him if he is 
representing the men. 

b. Caddy says he is not the Attomey of 
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record for the 5 men, BUT, simply 
watchingl 

II. Woodward hears McCord tell the .Judge 
he works for the C.I.A.!!!II 
a. THAT statement will start him and 

Carl Bernstein on the greatest 
investigation and detective story of 
all time! 

61. Late afternoon ••••• Same day ••••• Secret Service 
Agent, Patrick Boggs, Calls John Ehrlichman: 

A) Tells him the Police have found an Address 
Book on one of the men with Hunt's name in 
-t' I • 

B) Ehrlichman calls Bob Haldeman and tells 
him. 

C) Haldeman calls President Nixon and tells 
him! 

62. Evening ••••• Same day ••••• Hunt places McCord's 
briefcase in his safe: 

A) Contains electronic equipment! 
B) Hunt takes out $10 thousand: 

I. Gives it to an attorney for the 5 men! 

63. Evening ••••• Same day ••••• Liddy calls Magruder 
In Los Angeles, California: 

A) Tells him what has happened! 



( .. B) Magruder, John Mitchell, and Robert 
Mardian talk: 
I. Decide on "a quick fix." 

C) Mardian calls Liddy back: 
I. Tells him to find Attorney General, 

Richard Kleindienst and see if he will get 
the 5 men out of jail! 

64. Sunday - June 18, 1972: 
A) Burning Tree Golf Course - Liddy finds 

Attorney General, Richard Kleindienst: 
I. Asks him to get the 5 men out of jail! 
II. Kleindienst is furious with him for even 

asking ••••• Says "NO!" 

65. Haldeman orders Gordon Strachan to destroy 
documents dealing with Liddy's Intelligence 
Gathering Scheme: 

A) Does solll 

66. At this point - Woodward and Carl Bernstein 
are both placed on the story by "The 
Washington Post": 

A) They find out that McCord is the Security 
Coordinator of CREEP! 

67. Monday - June 19, 1972: 
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A) Washington Post Police Reporter, Eugene 
Bachinski calls Woodward: 

I. Tells him of the 2 Address Books taken 
from the burglars! 

II. Tells him of Hunt's mane in one with the 
notation of "WH-Whlte House." 

B) Woodward calls the White House looking 
for Hunt. 

C) Is connected to Charles Colson's office: 
I. Not there - Might be at publishing 

company that he writes spy novels for. 
D) Woodward calls the publishing company: 

I. Man answers. 
II. Hunt? 
III. "This is E. Howard Hunt." 
IV. Name in address book of burglar, 

notation of White House? 
V. "Good God!" - Hangs up! 

E) Woodward finds out Hunt is Ex-C.I.A.!!! 

68. Same day ••••• Ehrlichman meets .John Dean at 
the White House: 

A) Discuss whether Hunt should get out of the 
country: 
I. Decide that would be the worst thing to 

do! 
B) Ehrlichman tells Dean to find out "the 

nature and structure of the story." 



( 69. Same day ••••• Aftemoon ••••• Ehrlichman, Dean 
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and Charles Colson meet: 
A) Ehrlichman tells Dean to open Hunt's safe 

and remove the contents: 
I. Dean does sol 

70. Same day ••••• Aftemoon ••••• Nlxon calls Colson: 
A) They discuss the break-In! 

71. Same day ••••• Evenlng ....... ohn Mitchell's 
apartment: 

A) Mitchell, "eb Magruder, .. ohn Dean, and 
Fred LaRue meet: 
I. Discuss the break-Inl 
II. Mitchell orders Magruder to destroy his 

files on the Watergate Wiretapping Plan. 
III. 6:00 - Evening - Mitchell calls Nixon: 

a. Discusses the break-Inl 
b. Apologizes for not keeping better 

control of his CREEP people. 

72. Same day ••••• Late nlght ••••• Bob Woodward 
meets with "Deep Throat": 

A) Rosslyn, Virginia: 
I. North of Arlington Cemetery. 
II. 140 Wilson Blvd. 
III. Tall building. 
IV. Bottom level of an underground parking 
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garage: 
a. Today ••••• the address is 1820 North 

Nash Street. 
B) Named "Deep Throat" by Washington Post 

Managing Editor, Howard Simons: 
I. Deep backgroundl 
II. Reliablel 
III. Source CANNOT be disclosedl 
IV. Pom movie of the timel 

C) Eventually only 7 people will know "Deep 
Throat's" true identity, which, will remain a 
secret for 33 yearsllllllllllllllllllill 
I. Bob Woodward. 
II. Carl Bernstein. 
III. Woodward's wife, Elsa Walsh. 
IV. Washington Post Executive Editor, Ben 

Bradlee. 
V. Bradlee's successor, Leonard Downs ,Jr. 
VI. 1976 - ,Justice Department lawyerll 

D) Mark Felt - Assistant Director of the F.B.I.: 
I. Woodward first meets him in the summer 

of 1969 when he is still in the Navy and 
assigned to the Pentagon. 

II. Woodward meets him while carrying out 
an errand at the White House. 

E) To meet - Signals: 
I. If Woodward wanted to meet: 

a. Move flower pot with red flag on the 



( balcony from the front of the balcony to 
the rear. 

b. Meet at 2:00 - Moming - Underground 
parking garage mentioned above. 

c. Take precautions getting there. 
II. If "Deep Throat" wanted to meet: 

a. Lobby of Woodward's building the 
"New York Times" is delivered. 

b. Woodward's copy is numbered #617. 
c. Page 20 - Lower area of page - Hands 

of a clock pointing to time to meet 
that nightl 

F) At this meeting - "Deep Throat" tells 
Woodward that Hunt is definitely involved in 
the Watergate Break-inl 

73. Tuesday - June 20, 1972: 
A) Bob Haldeman, John Ehrlichman, John 

Mitchell, John Dean, and Richard 
Kleindienst meet: 
I. Discuss the break-inl 

74. Same day ••••• Haldeman meets with Nixon: 
A) Discuss the break-inl 
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75. Same day - Democratic National Chairman, Larry O'Brien files a 1 
million dollar lawsuit against the 5 men for invasion of privacy. 

76. Same day - Strachan meets with Haldeman: 
(1) Shows Haldeman a copy of a political intelligence memorandum. 
(2) Haldeman reads it - Orders - Strachan to shred it! 
(3) He does so, along with other related documents. 

77. Same day - Mitchell issues a press release denying any legal, moral, 
or ethical involvement of CREEP in the break-in •..•..••.• LIE!!! 

78. Same day - Liddy meets with Mardian and LaRue in LaRue's 
apartment: 
(1) Liddy tells them that "commitments have been made to myself 

and others." 

79. Wednesday - June 21, 1972: 
(1) 9:35 - Morning - Ehrlichman meets with L. Patrick Gray ITI: 

A) Acting Director of the FBI. 
(2) Tells Gray that John Dean will be handling the Watergate 

Investigation for the White House. 
(3) Tells Gray be should work with Dean. 
(4) 11:30 - Morning - Dean meets Gray in Gray's office. 
(5) Discuss the investigation. 
(6) Dean tells him he will sit in on FBI interviews of White House 

staff members for the President. 

80. Same day - LaRue's apartment - Liddy, Mardian, and LaRue meet 
again: 
(1) Liddy tells them: 

A) He and Hunt planned the DNCH break-in. 
B) He and Hunt planned the break-in of McGovern's office. 
C) He and Hunt planned the break-in of Ellsberg's psychiatrist's 

office. 
D) That Hunt has shredded all the $100 bills in his possesion. 
E) That Hunt has destroyed other evidence related to the 

Watergate break-in. 

81. ·Same day - Mardian and LaRue meet with Mitchell: 
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(1) TeD Mitchell of Liddy's and Hunt's actions. 

82. Thursday - June 22, 1972 - Ehrlichman meets with Dean: 
(1) Discuss the contents of Hunt's safe. 

83. Same day - FBI interviews Colson with Dean present: 
(1) Ask about Hunt's office. 
(2) Dean says he will have to check and see if Hunt has an office!?! 

84. Same day - Nixon makes a public statement: "Such an act has no 
place whatever in our electoral process, or in our government 
process. The White House has had no involvement whatever in this 

rt· I . ·d t" LIE'" pa ICU ar Inci en. ••••• .• ..•.•. ...• • .. 

85. Friday - June 23, 1972 - Nixon orders the CIA to halt the FBI> 
investigation because it could be politically embarrassing to his re­
election •.•.• TIDS IS DIRECT OBSTRUCTION OF JUSTICE!!!!! 
(1) Has message delivered to Gray urging the FBI to stop the 

investigation. 

86. At this point: 
(1) Nixon knows Mitchell is involved in the break-in and coverup. 
(2) Nixon has ordered the investigation stopped on the advice of 

Mitchell to Dean to Haldeman to Nixon! 

87. Saturday - June 24, 1972 - CREEP headquarters - Mitchell, 
Mardian, and Dean meet: 
(1) M & M ask Dean to ask the CIA to provide secret funds Liddy, 

Hunt, and the other 5 men. 
(2) Mardian is to direct CREEP's internal investigation of 

Watergate. 

88. LaRue is destroying any CREEP records that will link CREEP to the 
bugging, break-in, or coverup. 

89. Monday - June 26, 1972 - White House - Ehrlichman meets with 
Dean: 
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(1) Ehrlichman meets with Dean at the White House: 
A) Ehrlichman approves the suggestion that Dean ask General 

Vernon Walters of the CIA to secretly pay for the salaries and 
bail money for the Watergate 7: 
I. Later in the day - Dean asks him - Answer •.••. NO!!!! 

90. Tuesday - June 27, 1972 - Dean and his assistant, Fred Fielding 
deliver only portions of the contents of Hunt's safe to the FBI. 

91. Wednesday - June 28, 1972 - FBI agents meet with Liddy - Question 
him - He refuses to answer: 
(1) Shortly - With Mitchell's approval, Maurice Stans fires Liddy 

from CREEP. 
(2) Same day - Dean, L. Patrick Gray, and Ehrlichman meet in 

Ehrlichman's office: 
A) Dean gives Gray the remaining 2 file folders from Hunt's safe: 

I. Tells Gray •..•. "These papers should never see the light of 
day." 

(3) Same afternoon - Dean, Mitchell, Magruder, and LaRue plan the 
cover-up: 
A) Decide bribery and perjury will have to be used. 
B) Decided that Mitchell will resign the leadership of CREEP but 

Magruder will stay. 
C) Late afternoon - Haldeman and Ehrlichman give Dean 

approval for the plan: 
I. Dean calls Herb Kalmbach in Los Angeles and tells him to 

fly to Washington. 

92. Thursday - June 29, 1972 - Dean meets with Kalmbach: 
(1) Tells him to raise enough cash to pay the legal and support costs 

of the Watergate 7: 
A) Says it will take between 50 and 100 thousand dollars: 

I. Kalmbach passes the message to Stans. 
II. Stans brings him $75 thousand in $100 dollar bills. 

93. Friday - June 30, 1972 - Tony Ulasewich picks up the money to be 
delivered to the Watergate 7 and their lawyers. 

94. Saturday - July 1,1972 - Mitchell resigns from CREEP. 
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95. Monday - July 3, 1972 - Gray destroys the 2 file folders from Hunt's 
safe that Dean has given him. 

96. Thursday - July 6, 1972 - Gray talks to Nixon: 
(1) Warns Nixon that people close to him are meddling in the 

investigation: 
A) Nixon simply dismisses it!!!! 

97. Friday - July 7,1972 - Hunt surrenders to authorities: 
(1) same day - Ulasewicz delivers $25 thousand in cash to Hunt's 

lawyer. 

98. July 17,1972 - Washington National Airport - Ulasewicz delivers 
another $40 thousand to Hunt's wife, Dorothy. 

99. July 19, 1972 - Mitchell, Dean, and Ken Parkinson (Lawyer for 
CREEP) - Meet at CREEP headquarters: 
(1) Mitchell asks Dean to get FBI reports on the Watergate 

investigation for Parkinson and others. 
(2) Same day - Bart Porter (35 year old - Aide to CREEP) lies to the 

FBI: 
A) Tells them the money he gave to Liddy was for lawful political 

activities. 

100. July 21, 1972 - Mardian meets Dean at the White House - They 
examine FBI reports on the Watergate Investigation: 
(1) This is totally illegal!!!!!!! 

101. July 26,1972 - Ehrlichman meets with Kalmbach at the White 
House: 
(1) Kalmbach asks him if Dean has the authority to order him to 

raise secret funds for the Watergate 7 and their lawyers: 
A) Ehrlichman tells him •.••• YES, and •.••. that he should continue 

to raise funds and make payments ...•. AND •••.. keep 
everything secret!! 

102. July 31, 1972 - Ehrlichman, Dean, and Attorney General 
Kleindienst meet: 
(1) Discuss whether Magruder is involved in the break-in and/or 
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cover-up. 
(2) Later - Same day - Ehrlichman discusses the meeting with 

Nixon. 

103. August 26, 1972 - The General Accounting Office charges the 
financial committee of CREEP with violation of U.S. election laws. 

104. August 29,1972 - Nixon addresses the nation: 
(1) Denies that anyone on his staff or employed by his 

administration is involved •••••. LIE!! 
(2) Promises that there will be no attempt to cover up the 

facts ••••• LIE!! 
(3) Announces that John Dean has probed the matter clearing 

everyone then employed in the White House ••••• LIE!! 
A) Dean has never been asked t%r conducted such an 

investigation! 

105. September 11, 1972 - Larry O'Brien amends his original lawsuit to 
$3 million and names Stans, Liddy, Hunt, and Hugh Sloan Jr.: 
(1) Charges are: 

A) Conspiracy to obtain Democratic party information by 
means including theft, photographing documents, and 
installing and monitoring wiretapping and eavesdropping 
devices. 

106. September 12, 1972 - Noon - Mitchell, Dean, and Magruder meet: 
(1) Magruder tells them the false story he will tell the Watergate 

Gramd Jury in regards to meetings between himself, Mitchell, 
Dean, and Liddy. 

107. September 13, 1972 - CREEP sues Larry O'Brien for $2 ~ million. 

108. September 14, 1972 - Mitchell testifies before the Watergate Grand 
Jury: 
(1) Says he had no prior knowledge of illegal CREEP political 

intelligence operations !!! of Liddy's political intelligence 
gathering activities ••••• OUTRIGHT LIE!!!!!! 

109. September 15, 1972 - Nixon and Haldeman call Dean in: 
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(1) Congratulate him on his handling of the Watergate matter: 
A) Nixon tells him: "Great job John. Bob told me what a great 

job you've been doing." 
(2) Same day - A Federal Grand Jury indicts the Watergate 7: 

A) Charges are: 
I. Conspiracy to use illegal means to monitor phone calls and 

conversations of Democratic party officials. 
II. Conspiracy to steal certain documents. 
Ill. Conspiracy to photograph certain documents. 
IV. Illegally entering Democratic committee offices with 

intent to steal property and to intercept conversations. 
(3) Hunt, Barker, Sturgis, Gonzalez, and Martinez plead "guilty." 

110. Week of September 18, 1972 - It is confirmed that Liddy and Hunt 
were at the Howard Johnson's Motor Lodge across the street from 
the Watergate monitoring the break-in: 
(1) From San Clemente, California - Nixon issues a statement that 

none of his current staff is involved in the break-in ••...• LIE!!! 

111. Week of September 25, 1972 - John Mitchell makes a public 
statement: "The people involved were not operating either on our 
behalf, or with our consent." 
(1) LIE!!!!! 

112. October 5, 1972 - Nixon says he is pleased with the FBI investigation 
of the Watergate matter ..... LIE!! 
(1) Denies knowing anything about the break-in .••.• LIE!! 

113. October 9,1972 - Learned that John Mitchell held personal control 
of a $350 to $750 thousand fund to be used for political intelligence 
gathering against the Democrats .•.•• while he was still Attorney 
General! 

114. October 22, 1972 - "Deep Throat" tells Woodward that Haldeman 
controls campaign funds used for sabotage activities. 

115. November 10, 1972 - Dean meets with Segretti in Palm Springs, 
California: 
(1) Segretti tells him all about his "dirty tricks" political espionage 
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activities while employed by Chapin. 

116. November 13, 1972 • Hunt and Colson talk by phone: 
(1) Hunt tells him additional payments to the defendents will be 

needed. 

117. Early December 1972 ~ Haldeman and Dean talk by phone: 
(1) Haldeman approves the use of part of a $350 thousand fund 

under his control for the defendents. 
(2) Gordon Strachan meets with Fred LaRue in LaRue's 

apartment: 
A) Strachan gives him $50 thousand in cash. 
B) LaRue arranges for $40 thousand in cash to be delivered to 

Hunt's attorney. 

118. December 8, 1972 ~ United Airlines flight #533 - A Booing 737 -
Takes off from Washington National Airport headed for Midway 
Airport in Chicago: 
(1) Crashes - Kills 43 passengers and 2 people on the ground. 
(2) 15 passengers survive. 
(3) One of the dead is Hunt's wife, Dorothy: 

A) Is carrying $10,585.00 in $100 dollar bills. 
B) Legal investigator, Sherman Skolnick, claims it is sabotage: 

I. Pilot, Wendell Whitehouse, dies of cyanide poisoning 
before the crash. 

119. January 3, 1973 - Colson, Dean, and Ehrlichman meet at the White 
House: 
(1) Discuss the need to assure Hunt how long he will have to stay in 

jail if he is convicted: 
A) In other words •••••• Executive Clemency!! 
B) Shortly after the meeting, Colson discusses the issue with 

Nixon. 

120. January 4, 1973 - Ehrlichman assures Colson that he can tell Hunt 
he will receive executive clemency!! 

121. Early January 1973 - Haldeman talks to Dean and authorizes the 
use of the remaining $350 thousand "slush fund" for the defendents. 
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(1) In LaRue's apartment - LaRue gives Strachan $300 thousand in 
cash. 

122. January 8, 1973 - Trials of the Watergate 7 start: 
(1) They plead guilty. 
(2) Watergate Judge is John Sirica. 
(3) Prosecutor is Asst. Attorney General, Earl Silbert: 

A) He claims Magruder and Porter requested political 
intelligence from Liddy. 

(4) Same day - Democratic North Carolina Senator, Sam Ervin 
~grees to head a Congressional investigation of Watergate. 

123. January 11, 1973 - Hunt pleads guilty in court. 

124. January 12,1973 - Caulfield offers McCord Executive Clemency. 

125. January 14, 1973 - Caulfield makes a 2nd offer to McCord. 

126. January 15, 1973 - Barker, SturgiS, Gonzalez, and Martinez plead 
guilty in court: 
(1) It is learned that the defense money is coming from Republican 

party funds. 

127. January 25,1973 - Caulfield makes a 3rd Executive Clemency offer 
to McCord. 

128. January 30, 1973 - Jury is out only 90 minutes - Liddy and McCord 
are found "guilty" of all charges. 

129. February 7,1973 - U.S. Senate votes 77-0 to establish the Senate 
Select Committee on Presidential Campaign Activities. 

130. February 27, 1973 - Dean meets and talks with Nixon: 
(1) Nixon tells him that Haldeman and Ehrlichman are major 

participants in the Watergate case. 
(2) Tells Dean to report directly to him from now on. 

131. February 28, 1973 - Dean meets with Nixon again: 
(1) Dean tells Nixon that he (Nixon) is involved in the cover-up and 
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that is obstruction of justice: 
A) Nixon tells him: "Not to worry John, 1 have no legal 

problems. " 

132. March 2, 1973 - Nixon issues a statement of Executive Privilege to 
John Dean: 
(1) Means he, Nixon, will not allow his counsel to testify before the 

Watergate Committee. 

133. March 13, 1973 - Dean meets with Nixon and Haldeman: 
(1) Dean tells them that the Watergate 7, most notably Hunt, want 

more money to keep quiet and that it might cost a million dollars 
or more: 
A) Nixon tells him: "That's no problem. Hunt has been 

promised executive clemency." 

134. March 17, 1973 .. Hunt sends word to Dean that he will talk unless 
given $130 thousand in cash before his sentencing on the 23rd

: 

(1) There is no more money!!!!!!!!! 

135. March 19, 1973 - McCord writes a letter to Judge Sirica claiming 
that during the trial political pressure was put on the defendents to: 
(1) Plead guilty. 
(2) To keep quiet. 
(3) AND •••••• perjury occurred ..... AND ••••• others-are involved!!!!! 

136. March 21, 1973 - Dean meets with Nixon: 
(1) Tells Nixon: "There is a cancer growing on the Presidency, and 

if that cancer is not removed you will be killed by it Mr. 
President." 

(2) Tells Nixon that Mitchell has received Watergate wiretap 
information. 

(3) Tells Nixon that Kalmbach is raising "hush money." 
(4) Tells Nixon: "I coached Magruder in how to commit perjury." 

A) Nixon doesn't even act concerned!!!!! 
(5) Later that day - 2nd meeting - Dean, Nixon, and Haldeman: 

A) Dean tells them there's a danger facing the Presidency. 
B) Dean tells them that he (Dean), Haldeman, and Ehrlichman 

are all indictable for obstruction of justice. 



\ C) Dean tells them the only solution is for Mitchell to take the 
rap: 
I. Nixon orders Dean to buy him some time. 

(6) That night: 
A) Calls between Dean, Mitchell, Haldeman, and LaRue: 

I. $75 thousand is raised. 
II. LaRue arranges to pass it on to Hunt's attorney. 

137. March 22, 1973 - Ehrlichman talks to Krogh and assures him that 
Hunt will not reveal certain matters. 

138. March 23, 1973 - Watergate 7 sentencing - Sirica reads McCord's 
letter out loud in court: 
(1) Burglary, wiretapping, eavesdropping, and conspiracy: 

A) Gonzalez - 1 to 4 years. 
B) Martinez - 1 to 4 years. 
C) Sturgis - 1 to 4 years. 
D) McCord - 1 to 5 years. 
E) Barker - 2 Yl to 6 years. 
F) Hunt - 2 Yl to 8 years and a $10 thousand fine. 
G) Liddy - Additional charge of contempt of Congress - 6 & 2/3 

to 20 years and a $40 thousand fine. 
(2) All sentences are deferred until later except Liddy's - He is 

sentenced right then. 
(3) Same day - Gray testifies before the Watergate Committee that 

"Dean probably lied." 
(4) Same day - Nixon sends Dean to Camp David for a "rest": 

A) Haldeman calls him and demands a complete written report 
on Watergate: 
I. Dean writes it. 
II. Keeps it when he realizes that Haldeman and Ehrlichman 

are out to save themselves and make him the scapegoat. 

139. The Watergate Committee; 
(1) Sam Ervin - Chairman. 
(2) Republican Senator - Tennessee - Howard Baker. 
(3) Republican Senator - Florida - Edward Gurney. 
(4) Republican Senator - Connecticut - Lowell Weicker. 
(5) Democratic Senator - Hawaii - Daniel Inouye. 
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(6) Democratic Senator - New Mexico - Joseph Montoya. 
(7) Democratic Senator - Georgia - Herman Talmadge. 
(8) Chief Counsel - Sam Dash. 
(9) Minority Counsel - Fred Thompson: 

A) Sometimes called "The Ervin Committee." 
B) Staff of 97 people. 
C) Altogether - 157 people spend varying periods of time on the 

staff. 

140. March 26,1973 - McCord testifies before the Watergate 
Committee. 

141. March 27, 1973 - Nixon, Haldeman, and Ehrlichman meet and talk: 
(1) Decide that Mitchell and Magruder must be sacrificed. 

142. March 28, 1973 - Haldeman calls Dean at Camp David: 
(1) Requests he return to Washington and meet with Mitchell and 

Magruder. 

143. Late March 1973 - Krogh tells Dean his orders to burglarize 
Ellsberg's psychiatrist's office came directly from "the oval office." 

144. Last week of March 1973 - Gray is suspected of short-circuiting the 
Watergate investigation out of loyalty to the President: 
(1) Gray testifies he gave Dean secret FBI reports on the case 

without asking permission. 
(2) Mitchell is confronted with McCord's testimony implicating 

him: 
A) Mitchell: "I don't know what McCord is talking about." 

145. April20d thru the 15th of 1973 - Dean's lawyers start negotiating 
with the prosecutors office: 
(1) Dean tells them all he safely can about the break-in and cover­

up. 

146. April 5, 1973 - McCord testifies before the Ervin Committee: 
(1) Implicates Mitchell. 
(2) Implicates Haldeman. 
(3) Implicates Dean. 
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(4) Implicates Colson. 
(5) Implicates Magruder. 
(6) Says his information comes from Liddy and Hunt. 
(7) Says the defendents have been receiving regular payoffs of $1 

thousand per month to keep quiet. 
(8) Says the money has been delivered by Mrs. Hunt. 
(9) Says the money comes from CREEP! 

147. April 6, 1973 - Dean gives information to the Watergate Prosecution 
Office in the Justice Department backing up McCord's testimony. 

148. April 10, 1973 - Attorney General Kleindienst claims Congress has 
no power to compel White House employees to testify except thru a 
Supreme Court judgement or through impeachment. 

149. April 11, 1973 - Magruder's chief assistant, Robert Reisner appears 
before the Grand Jury and says Magruder knew all about the 
break-in and cover-up. 

150. April 12, 13, & 14, 1973 - Magruder's lawyers persuade him to tell 
all in return for a 1 count felony charge: 
(1) Does so!! 
(2) Tells ALL!! 

151. April 14, 1973 - Nixon, Haldeman, and Ehrlichman meet: 
(1) Decide Mitchell and Dean must be sacrificed and quick! 
(2) Mitchell arrives .. Talks to Ehrlichman - Refuses to take the 

blame! 
(3) That evening: 

A) White House Correspondents Association gives out their $1 
thousand award: 
I. Woodward and Bernstein for uncovering Watergate! 

152. April 15, 1973: 
(1) Morning .. Dean sends a note to Nixon telling him he is going to 

talk to the Federal prosecutors: 
A) Nixon asks for a meeting: 

I. Meet. 
II. Nixon tries to ask him leading questions. 



( 

Ill. Says he was only joking about the 1 million dollars in 
"hush money." 

IV. Says he was foolish to have discussed Hunt's clemency 
with Colson. 

V. As Dean leaves he tells Nixon he hopes he will not be 
impeached! 

(2) Justice prosecutors, Earl Silbert - Seymour Glanzer - and 
Donald Campbell meet with Attorney general Kleindienst and 
Asst. Attorney general Henry Petersen: 
A) After the meeting - Kleindienst and Petersen ask to see 

Nixon immediately: 
I. Afternoon - Meet - Kleindienst tells Nixon that Mitchell, 

Haldeman, and Ehrlichman are all involved and will be 
indicted. 

II. Suggests to Nixon that he appoint a special prosecutor. 

153. April 16, 1973 - Nixon demands a resignation from Dean: 
(1) Dean refuses. 
(2) Says he will only resign if Haldeman and Ehrlichman do the 

same. 

154. April 17 , 1973 - Nixon issues a statement waiving executive 
privilege: 
(1) "No one in my administration will be given immunity from 

prosecution. I condemn any attempt to cover up this case no 
tt h ·· I d" LIE"'" rna er w 0 IS Invo ve • ••••••• • •••• 

A) Means that White House aides can now testify before the 
Ervin Committee in public: 
I. But Nixon is still protecting Haldeman and Ehrlichman 

and in so doing is breaking the law! 

155. April 19, 1973 - John Dean issues a public statement saying he will 
not be the scapegoat of Watergate. 

156. April 25, 1973 - Nixon, Haldeman, and Ehrlichman meet: 
(1) Ehrlichman says Dean may talk and if he does ••••• the President 

may be impeached! 
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157. April 27, 1973 - Gray resigns as Acting Director of the FBI: 
(1) Same day - Nixon decides that Haldeman and Ehrlichman have 

to go! 

158. April 29, 1973 - Camp David: 
(1) Nixon fires Haldeman! 
(2) Nixon fires Ehrlichman! 
(3) Nixon fires Kleindienst! 
(4) Replaces Haldeman with General Alexander Haig (On May 4th). 
(5) Replaces Kleindienst with Elliot Richardson. 

159. April 30, 1973 - Rather than be fired •.... K1eindienst resigns: 
(1) Same day - Nixon fires Dean as White House Counsel. 

160. May 2, 1973 - Before the Watergate Grand Jury - Hunt admits his 
part in the break-in of Ellsberg's psychiatrist's office. 

161. May 7,1973 - Orlando, Florida - Donald Segretti is indicted by a 
Federal Grand Jury for conspiracy to use the U.S. mail for illegal 
purposes. 

162. Early May 1973 - William Ruckelshaus becomes Acting Director of 
the FBI: 
(1) Disclosed that ITT and the Teamsters Union have given secret 

political contributions to the Republican party. 

163. May 10,1973 - Nixon announces he has a defense team of lawyers: 
(1) Dean Burch - William Timmons - Leonard Garment - and Fred 

Buzhardt Jr.: 
A) Buzhardt will be his special counsel on Watergate. 

(2) Same day - Mitchell and Stans are charged with conspiring to 
arrange an unreported $200 thousand contribution to the Nixon 
campaign from New Jersey financier, Robert Vesco. 

(3) At this time: 
A) Maurice Stans' safe contains cash between $800 thousand 

and 1.3 million dollars: 
I. $200 thousand of it is from Vesco. 
II. $89 thousand is from Texas industrialist, Robert Allen. 
Ill. $25 thousand is from Dwayne Andreas. 
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B) Haldeman has $350 thousand of unreported cash. 
C) Kalmbach has $500 thousand of unreported cash. 

164. May 11, 1973 - Ellsberg and Russo are acquitted when Judge 
William Byrne Jr. declares a mistrial and grants a defense motion 
for dismissal: 
(1) Under investigation are: Porter - Segretti - Krogh - Sioan­

Ehrlichman - Mardian - LaRue - Strachan - Haldeman - Dean -
Chapin - Kalmbach - Colson - Parkinson - Stans - Mitchell - and 
Magruder. 

165. May 17, 1973 - The Ervin Committee opens it's hearings to the 
public. 

166. May 18, 1973 - Attorney General, Richardson appoints Archibald 
Cox as Special Watergate Prosecutor. 

167. Week of May 21,1973 - McCord testifies before the Watergate 
Committee: 
(1) Was told to be quiet. 
(2) Was told he would be paid if he kept quiet. 
(3) Was told the President would grant him executive clemency if he 

kept quiet: 
A) All of this was told to him by Caulfield. 

168. May 22, 1973 - Nixon makes a 4,000 word public statement: 
(1) Had no prior knowledge of the Ellsberg break-in •..•• LIE! 
(2) Never used the CIA for domestic political purposes .•.•• LIE! 
*****IN FACT: There has been a Watergate cover-up, portions of 

which he has authorized in the name of National security!!!!! 

169. May 25, 1973 - Cox is sworn in as Special Watergate Prosecutor: 
(1) Nixon does not like him! 

170. June 6, 1973 - Former Secretary of Defense, Melvin Laird is named 
to replace Ehrlichman: 
(1) Charles Alan Wright is appointed special legal consultant to 

Nixon. 
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171. June 25,1973 - Dean starts his testimony before the Ervin 
Committee: 
(1) Nixon was personally aware of the cover-up! 
(2) Nixon and his personnel lied about it! 
(3) Nixon ordered the report on past abuses by past Presidents to 

take the heat off himself and justify his misuse of the FBI in the 
Watergate Scandal! 

(4) Nixon stated in one conversation that a million dollars could be 
made available to the Watergate 7 if they remained quiet! 

(5) The offer of executive clemency to the Watergate 7 was 
discussed by Nixon, Ehrlichman, and Colson! 

(6) The plans for the break-in were known in advance by 
Haldeman, Colson, and Strachan! 

(7) Haldeman personally selected Larry O'Brien as the target! 
(8) Nixon ordered the Ellsberg break-in! 

172. June 27,1973 - LaRue pleads guilty to conspiracy. 

173. Early July 1973 - A resolution for the impeachment of President 
Richard Nixon is introduced into the House of Representatives: 
(1) Ulasewicz and LaRue testify before the Watergate Committee: 

A) They have distributed $449 thousand intended for the 
Watergate 7 and their lawyers. 

B) The money is raised by Kalmbach: 
I. Kalmbach will admit to this!!!!! 

174. July 10,1973 - Mitchell testifies before the Watergate Committee: 
(1) He withheld information from Nixon to safeguard the re-election 

campaign. 

175. July 13, 1973 - Watergate Committee staff members, Scott 
Armstrong & Don Sanders are questioning Alexander Butterfield: 
(1) Ask about White House records of meetings: 

A) Tells them everything is taped!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! 
I. SHOCK!!! 

176. July 16,1973 - Butterfield testifies before the Watergate Committee 
about the tapes. 
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177. July 17,1973 - Ervin writes to Nixon requesting the White House 
tapes. 

178. July 23, 1973 - Nixon refuses to give up the tapes: 
(1) The Watergate Committee issues 2 subpoenas: 

A) 1 for five separate taped conversations. 
B) 1 for relevant documents. 

(2) The Cox Committee subpoenas Nixon for 9 tapes. 

179. July 24, 1973 - Ehrlichman testifies before the Watergate 
Committee: 
(1) Denies any Watergate cover-up role ••••• LIE! 
(2) Says national security was the reason for the Ellsberg break-­

in ••••• LIE! 
(3) Says Nixon and his lawyers have the rightful power in the name 

of "National Security" to commit acts otherwise illegal!!!!! 

180. July 25, 1973 - Nixon rejects the subpoenas from both, his own 
special prosecutor and the United States Senate!!!!! 
(1) Says he will give up no private Presidential papers. 

181. July 26, 1973 - The Watergate Committee votes publicly on national 
television and unanimously to pursue the President by law and 
bring him to court: 
(1) Same day - Archibald Cox pleads before Judge John Sirica to 

make the President show "just cause" why he has rejected the 
subpoena. 

182. Early August 1973 - Cox and Presidential counsel Wright plead 
their cases before Judge Sirica: 
(1) Wright says the President is sovereign and privacy is necessary 

to the leadership of the United states: 
A) To expose conversations is against executive privilege. 

(2) Cox says the tapes are evidence in a criminal case! 

183. August 6, 1973 - The government announces that Vice President 
Spiro Agnew is under investigation by a Federal Grand Jury in 
Baltimore. Maryland. 
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184. August 8, 1973 - Agnew is charged with income tax evasion and 
being involved in a kick-back scheme while he was the Governor of 
Maryland: 
(1) Agnew calls the kick-back charges "Damned lies!" 
(2) Says he will not resign. 

185. August 15, 1973 - Nixon addresses the nation on national television: 
(1) Defends his refusal to give up the tapes! 
(2) Urges Congress to get back to more urgent business! 

186. August 16,1973 - Magruder pleads guilty to conspiracy charges. 

187. August 29,1973 - Sirica rules the tapes will be turned over to him: 
(1) He will listen to them and decide if they will Jle heard by a grand 

jury or not. 

188. August 30, 1973 - Nixon announces he will appeal Sirica's decision. 

189. September 4,1973 - Ehrlichman, Liddy, Krogh, and Young are 
indicted by a Los Angeles Grand Jury for the Ellsberg break-in. 

190. September 10, 1973 - Wright argues Sirica's decision before a U.S. 
Court of Appeals in Washington, D.C.: 
(1) Claims executive privilege. 

191. October 10, 1973 - Spiro Agnew resigns as Vice President of the 
United States: 
(1) Has been charged with the kick-back scheme in Maryland. 
(2) On this same day he pleads "no contest" to the income tax 

evasion charge: 
A) Fined $10 thousand and put on 3 years probation. 

(3) Later - Maryland - Trial - Guilty: 
A) Was given as much as a $1 thousand per week. 
B) Was given a lump sum payment of $50 thousand by 

contractors, architects, and engineers. 
C) Total he raked in was over $100 thousand in bribe money. 
D) 1982 - Repays Maryland $248,735.00 •.•. but ••••• tries to deduct 

it from his California taxes ••••• doesn't work! 
I. What about the "Damned Lies!" ?????!!?? 
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(4) 1996 - At age 77 he dies in Maryland. 

192. October 12, 1973 - U.S. Court of Appeals votes 5-2 to uphold 
Sirica's decision: 
(1) Same day - Nixon nominates Gerald Ford for Vice President. 

193. October 19, 1973 - Dean pleads guilty to a charge of obstruction of 
justice in the cover-up: 
(1) Same day - Nixon says he will not appeal to the Supreme Court 

over the tapes issue. 

194. October 20, 1973 - Nixon is furious with Cox over the tapes 
subpoena: 
(1) Calls Richardson - Tells him to fire Cox: 

A) Richardson says "No" - Resigns. 
(2) Haig calls Ruckelshaus - Tells him to fire Cox: 

A) Ruckelshaus says "No" - Resigns. 
(3) Haig calls Solicitor General, Robert Bork - Tells him to fire Cox: 

A) "OK". 
B) Drives to the White House. 
C) Sworn in as Acting Attorney general. 
D) Fires Archibald Cox. 
E) Abolishes the Special Prosecutor's Office. 
F) FBI seals off the office along with the ttorney general's 

Office. 
*****Bottom line is ••••• Nixon has Cox fired because he is 

honest and won't give up his legal right to the tapes!! 

195. October 22, 1973 - The House Judiciary Committee sets up a panel 
of 38 men and women to look into the possibility of impeachment: 
(1) Committee Chairman is Democratic Representative from New 

Jersey, Peter Rodino Jr.! 

196. October 23, 1973 .. Nixon agrees to give the tapes to Sirica. 

197. Nixon arranges for a 2nd Special Watergate Prosecutor: 
(1) November 1, 1973 - Robert Bork appoints Leon Jaworski to the 

position - He is President of the American Bar Association. 



198. November 5, 1973 - Segretti is sentenced to 6 months in prison for 3 
misdemeanor and 1 felony charge of conspiracy: 
(1) Will serve 5 months and then is released. 

199. Mid-November 1973 - Disneyworld - Florida - Nixon gives a speech: 
(1) "I' t k." LIE'" H·"'''' m no a croo ••••••.••••• ••• e IS •••••• 

(2) Same time - IRS secretly advises the White House that there will 
be a thorough audit of the President's federal income tax returns 
from 1969 to 1972. 

200. November 20, 1973 - Krogh pleads guilty to conspiracy in the 
Ellsberg break-in: 
(1) Will serve a 6 month sentence. 

201. November 26, 1973 - 7 tapes are turned over to Sirica: 
(1) Same day - Nixon's Secretary, Rose Mary Woods, says she "may 

have mistakenly erased a portion of one of the tapes": 
A) 18 % minutes of a crucial June 20, 1972 conversation between 

Nixon and Haldeman!! 

202. November 27, 1973 - Senate confirms Gerald Ford as Vice 
President. 

203. November 29,1973 - Chapin is indicted. 

204. Early December 1973 - Ford is confirmed as Vice President by the 
House. 

205. December 6, 1973 - Ford is sworn in as Vice President. 

206. December 8, 1973 - Nixon releases his personal financial records for 
1969 to 1973: 
(1) Show he has paid $78,651.00 in taxes for that period ..... not 

enough!!!! ! 

207. January 7,1974 - Sturgis, Gonzalez, and Martinez are paroled. 

208. January 15, 1974 - Tape experts tell Sirica that most of the 18 % 
minute gap in the Nixon tape has been manually erased! 
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209. February 6, 1974 - House votes 410-4 to authorize the impeachment 
investigation and empowers the committee to issue subpoenas. 

210. February 25,1974 - Kalmbach pleads guilty to violating the Federal 
Corrupt Practices Act by his illegal fund raising activities: 
(1) Watergate charges are dropped. 
(2) Sentenced to 6 to 18 months in prison. 

211. March 1, 1974 - The Federal Grand Jury issues indictments in the 
Watergate Cover-up: 
(1) Name: Haldeman - Ehrlichman - Mitchell- Colson - Mardian­

Parkinson - and Strachan: 
A) Colson resigns. 

(2) Same day - A sealed report from the Grand Jury on Nixon's 
alleged role in the cover-up is delivered to Judge Sirica. 

212. March 7,1974 - Indictments are handed down in the Ellsberg 
break-in: 
(1) Name: Ehrlichman - Colson - and Liddy. 

213. March 18, 1974 - Sirica orders the secret report on Nixon's alleged 
role in the cover-up delivered to the House Judiciary Committee. 

214. March 19, 1974 - Conservative Senator, James Buckley of New 
York makes a public statement: 
(1) Nixon should resign. 

215. April 3, 1974 - Disclosed that Nixon owes over $430 thousand in 
back taxes: 
(1) Nixon says he will pay it plus the interest that he owes. 

216. April 5, 1974 - Chapin is convicted of perjury for lying to the 
Watergate Grand Jury about his connections with Segretti: 
(1) Sentenced to 10 to 30 months in prison. 

217. April 11, 1974 - The House Judiciary Committee subpoenas Nixon 
for tapes and documents relating to 42 different conversations 
relating to Watergate. 
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218. Mid-April 1974 - Disclosed to the public the names of the 
companies, corporations, and individuals who have made illegal 
contributions and how much to Nixon's 1972 campaign •.... will be 
fined .•. ~they are: 
(1) Therfnerican Ship Building Company - $142 thousand. 
(2) Carnation Corporation - $8,900 dollars. 
(3) Diamond International Corporation - $5 thousand. 
(4) Greyhound Corporation - $16 thousand. 
(5) Gulf Oil Corporation - $100 thousand. 
(6) American Airlines - $55 thousand. 
(7) Ashland Oil Incorporated - $100 thousand. 
(8) Braniff Airways - $40 thousand. 
(9) Goodyear Tire and Rubber Corporation - $40 thousand. 
(10) Minnesota Mining and Manufacturing Corporation - $30 

thousand. 
(11) Northrop Corporation - $150 thousand. 
(12) Phillips Petroleum Corporation - $100 thousand. 
(13) Lyles, Bissett, Carlisle, and Wolff - $10 thousand. 

219. April 18, 1974 - Sirica signs a subpoena ordering Nixon to turn over 
tapes of 64 conversations. 

220. May 9, 1974 - The House Judiciary Committee begins closed-door 
hearings in the impeachment question. 

221. May 24, 1974 - Jaworski petitions the Supreme Court to decide 
whether executive privilege can be used in barring access to 
evidence or possible evidence of misconduct: 
(1) Same day - "White House Plumbers Case": 

A) Judge Gerhard Gesell rules that a President cannot authorize 
a break in without a warrant even in the name of National 
Security. 

222. May 30,1974 -The House Judiciary Committee votes another 
subpoena warning Nixon that if he doesn't comply that it will 
become an impeachable offense! 

223. May 31,1974 - The tape experts file a final report on the 18 % 
minute gap in the Nixon tape and give it to Sirica. 
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224. June 3,1974 - Ensberg Break-in Case: 
(1) Colson pleads guilty to obstruction of justice for devising a 

scheme to get and spread derogatory information about 
Ensberg and interfere with his right to a fair trial: 
A) Th~ White House Plumber and Watergate charges are 

dropped. 
B) Sentenced to 1 to 3 years in prison. 

225. June 4,1974 - The tape experts findings are read: 
(1) The 18 Y2 minute gap has been caused by 5 to 9 manual erasures 

using hand controls. 
(2) In other words ...•• NO ACCIDENT!!!!! 

226. July 12,1974 - Ensberg Break-In Case: 
(1) Ehrlichman, Liddy, Barker, and Martinez are convicted: 

A) Liddy - 1 to 3 years for conspiracy to violate Ensberg's civil 
rights. 

B) Barker and Martinez - The same except their sentences are 
suspended. 

C) Ehrlichman .. The same l!!!!§ perjury in lying about the White 
House Plumbers activities - 20 months to 2 years. 

227. July 13, 1974 .. The Ervin Committee releases it's final report: 
(1) Over 7 million words!!! 

228. July 24,1974 - The House Judiciary Committee opens it's 
impeachment debate: 
(1) Same day .. Jaworski pleads his case before the U.S. Supreme 

Court: 
A) The U.S. vs Richard Nixon. 
B) Nixon's lawyer pleads his case •..•• Richard Nixon vs. The 

United States. 
C)Nixon vs. The U.S. is dismissed! 
D) Decision is 8-0: 

I. Supreme Court has the right to decide what law is and that 
Nixon must turn over the tapes!! 

229. July 27,1974 .. House Judiciary Committee votes on Article 1 of the 
impeachment charges - Obstruction of justice - Passes 27-1l!! 



C 230. July 29, 1974 - House Judiciary Committee: 
A) Votes on Article #2 of the Impeachment 

charges: 
I. Abuse of Power! 

(1) Passes ••• 28 to 10. 

231. July 30, 1974 - House Judiciary Committee: 
A) Votes on Article #3 of the Impeachment 

charges: 
I. Defiance of Committee Subpoenas! 

(1) Passes ••• 21 to 17. 

\ 232. President, Richard M. Nixon has been 
summoned to court!!! 

A) His involvement, his constant lying to 
himself, his staff, Congress, and the 
American people for 2 years: 
I. Has finally caught up with him!! 



( W'gate - August 1974 
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1. August 1, 1974 - Alexander Haig informs Nixon 
Speechwriter, Ray Price: 
A) Start drafting a statement of resignation! 

2. Thursday - August 1, 1974 - Nixon orders 
Alexander Haig to talk to Vice President, Gerald 
Ford: 
A) Does so - Topic ••• Options on what to do with 

Nixon after resignation!! 
I. Options have been put together by J. Fred 

Buzhardt. 

3. Friday - August 2, 1974 - John Dean is 
sentenced: 
A) 1 to 4 years: 

I. Conspiring to obstruct justice in the W'gate 
Cover-Up. 

II. Defrauding the United States in the W'gate 
Cover-Up. 

4. Monday - August 5, 1974 - Nixon issues a 
statement: 
A) Admits that 6 days after the break-in: 

I. He tried to limit the F.B.I. investigation for 



( "political reasons." 

5. Wednesday - August 7, 1974 - 5:00 - Afternoon -
Nixon meets with Republican Congressional 
Leaders: 
A) Barry Goldwater - Hugh Scott - and John 

Rhodes. 
B) They advise him to resign. 
C) That night ••••• : 

I. Nixon tells his family he will resign! 

( 6. Thursday Night - August 8, 1974 - Nixon goes on 
national television: 

A) Announces his resignation. 
B) Announces it will be official at noon the next 

day. 

7. Friday - August 9, 1974 - Noon - Nixon 
Presidency ends: 
A) 12:03 - Leaves the White House by 

helicopter. 

8. 61 year old, Republican, Gerald Ford - Sworn in 
( as the 38th President: 
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A) Accident prone. 
B) Locks himself out of the White House while 

walking the dog. 
C) LOVES to fart out loud! 
D) NEVER understood Nixon. 
E) NEVER really understood Watergate! 
F) Likes to drink martinis at lunch ••• Too much! 

I. Has to be told by the White House Doctor to 
stop! 
(1) Doesn't stop, but, he cuts back. 

9. Friday - August 9, 1974 - CREEP agrees to a 
financial settlement for damages with Larry 
O'Brien: 
A) Agree to pay him $775 thousand. 

10. Tuesday - August 20, 1974 - House of 
Representatives: 

A) Vote ••• 412 to 3 ••• To accept the Judiciary 
Committee's report on the Impeachment. 



~ W'gate - September 1974 
1. The Ervin Committee is liquidated: 

A) Has cost $1,500,000.00!!! 

2. September 8, 1974 - President Gerald Ford: 

A) Issues Richard Nixon a full pardon! 

( 
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1. January 1, 1975 - Verdicts and sentences in the 
Watergate Cover-Up are handed down: 

A) Charges: 
I. Conspiracy. 

II. Obstruction of Justice. 

III. Perjury. 
B) Parkinson ••• Not Guilty. 

C) Haldemen ••• Guilty. 

D) Ehrlichman ••• Guilty. 

E) Mitchell ••• Guilty. 

F) Mardian ••• Guilty. 

2. By - January 13, 1975 - 26 former Nixon 
Associates have been convicted, or, have 

pleaded guilty to involvement in one or more of: 

A) The Watergate Break-In. 

B) The Watergate Cover-Up. 

C) The Bugging of the Watergate. 

D) Sabotaging the Democrats in the 1972 

Campaign. 
E) Illegal Secret Payments of "Hush Money" to 

the Watergate Defendants. 
F) The Break-In of Daniel Ellsberg's 

Psychiatrist's Office. 



( 

G) Fraud on Nixon's Federal Income Tax 

Returns. 
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W'gate - March 1975 
1. March 15, 1975 - Maurice 5tans: 

A) Pleads guilty to 5 misdemeanor charges of 

Campaign Finance Law violations. 



( W'gate - February 1977 
1. February 23, 1977 - E. Howard Hunt: 

A) Released: 
I. Has served 31 months. 

( 
'. 
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W'gate - May 1977 
1. May 23, 1977 - U.S. Supreme Court: 

A) Refuses to review the convictions of: 
I. Bob Haldemen. 
II. John Ehrlichman. 

III. John Mitchell. 
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W'gate - June 1977 
1 • .June 22, 1977 - .John Mitchell: 

A) Starts prison term for Watergate: 

I. Only former Attorney General to ever go to 

prison! 



C W'gate - September 1977 
1. September 7, 1977 - G. Gordon Liddy: 

A) Released: 

I. Has served 52 "12 months. 

( 
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( W'gate - December 1978 
1. Bob Haldemen: 

A) Paroled. 

( 
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\ W'gate - January 1979 

1. January 19, 1979 - John Mitchell: 
A) Paroled. 
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W'gate - May 2005 
1. May 31, 2005 - "Vanity Fare" - Publishes a story: 

A) Former Assistant Director of the F.B.I., Mark 
Felt: 

I. "I'm Deep Throat!" 
B) Why does he reveal things to Woodward?? 

I. To protect the F.B.I. by: 
(1) Getting information to the public. 
(2) Thus, to bring pressure to bring those 

responsible to justice. 

II. Didn't like the Nixon White House trying to 
manipulate the F.B.I.! 

III. Truly admired J. Edgar Hoover. 

IV. Resented being "passed-over" for the 
Director's job in favor of L. Patrick Gray! 

V. Liked "The Game." 



W'gate - January 2007 
1. January 23, 2007 - E. Howard Hunt - Dies. 

( 
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W'gate - December 2008 
1. December 18, 2008 - Mark Felt - "Deep Throat": 

A) At age 9S ••• Dies. 



W'gate - Saturday, April 21, 2012 

1. At age 80 •••• Charles Colson dies. 
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1972 - June 
1 • .June 29, 1972 - Furman vs. Georgia: 

A) Supreme Court Decision. 

B) Declares the Death Penalty to be 

unconstitutional: 

I. Violates the 8th Amendment (Cruel and 
unusual punishment). 
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1972 - August 
1. August 17, 1972 - Rosebud Indian Reservation -

A.I.M. Leaders gather - Sun Dance Lodge: 

A) Rosebud Tribal Chairman, Robert Burnette: 
I. Suggests a National Demonstration. 

B) Vernon Beliecourt ••• On behalf of A.I.M., 
Agrees! 

C) Thus ••• "The Trail of Broken Treaties" is born! 
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1972 - September 
1. September 30, 1972 - Indian Meetings start in 

Denver, Colorado: 
A) Will last thru October 2 nd

• 

B) Decide on an overland caravan from Seattle, 

Washington & San Francisco, California to 
Washington, D.C.!! 

C) Leaders will be: 
I. Dennis Banks. 

II. Russell Means. 

D) Letters are sent, concerning the event, and 

an invitation to meet with the Indians, to: 
I. President Richard Nixon. 

II. South Dakota, Senator, George McGovern. 
E) Nixon sends back a reply: 

I. Says he will not meet with them! 

II. Claims he has done more for the Indian 
than any other 20th century President!! 

(1) Absolute LIE!!! 

F) McGovern replies: 

I. Says he will try to be there. 
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1972 - October 
1. October 11, 1972 - Asst. Sec. of the Interior, 

Harrison Loesch - Issues orders to Louis Bruce, 
Commissioner on Indian Affairs: 
A) NO AID OF ANY KIND is to be given to the 

people of "The Trail of Broken Treaties" 

caravan: 
I. Bruce forwards the orders to the people in 

The Bureau of Indian Affairs. 

2. October 16, 1972 - NBC - Making a 

Documentary on "The American Indian": 
A) Reporter talks to 4 Indians. 

B) 3 of the 4 are nothing more than "Uncle 

Tomahawks": 
I. Dressed in suits. 
II. Thunderbird tie clips. 

C) Reporter talks to them for 10 minutes: 

I. They give garbage answers about what it 

means to be an American Indian! 
D) 4th man is a TRUE Indian ••• Russell Means: 

I. Braided hair. 
II. Red Shirt. 

III. Cowboy Boots. 
IV. Weasel Tail Necklace. 



( 

( 
\ 

E) Means: 

I. "Look, I wanna' say one thing. This Indian 
Education deal is the biggest rip-off going! 
You can see that right here with 

yourselves. There isn't one of you that's 
gone back to the reservation or done 

anything for your people." 



( November 1972 
The Trail of Broken Treaties & 

Occupation of the BIA 

1. November 1, 1972 - Day #1 - Trail of Broken Treaties 
caravan arrives in Washington, D.C.: 

A) 6:00 - Morning - Arrive at the BIA. 
B) Senator, George McGovern - Refuses to meet with 

them! 
C) Seize and take control of the building! 

2. November 2, 1972 - Day #2 - BIA - Business as usual: 
( A) Agree to let the Indians stay. 

B) Meeting with Government representatives is 
arranged. 

C) During the day: 
I. Indians get a letter - Denies them the right to hold 

. . 

religious ceremonies in Arlington National 
Cemetery: 
(1) Graves of 2 Indians •••• lra Hayes & .lohn Rice: 

a. Hayes ••• Pima Indian ••• WW 1I ••• lwo .lima Flag 
Raiser. 

b. Rice ••• Winnebego Indian ••• WW 1I ••• Korean 
War ••• Has been refused burial in an all-white 
cemetery in Nebraska. 

II. Robert Burnette - Appeals to the Federal Court: 
(1) Denied ••• lnsult to Indian religious freedom! 
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D) Late afternoon - Means orders the Indians to secure 
the building: 

I. Is barricaded and made into a fortress. 
II. Indians arm themselves with clubs. 
III. Police - Try to force their way in! 
IV. Scuffle. 
V. Indians are clubbed. 
VI. Police are roughly forced out of the building! 

E) .John Ehrlichman: 
I. Orders the riot police to withdraw. 

F) Night - 8:15 to 11:00 - Meeting: 
I. Between Indians and Government representatives. 
II. Ends - Representatives leave. 

3. November 3, 1972 - Day #3 - Federal Officers cut the 
telephone lines to the building: 

A) Threaten the Indians with forceful eviction! 
B) Indians vow to die defending their rights! 
C) Department of the Interior: 

I. Calls the Indians: "An army of vandals." 
II. Calls the occupation: "An orgy of vandalism." 

D) Government "Uncle Tomahawks" denounce them 
as: 

I. "Urban thugs." 
II. "Irresponsib.le and self-styled revolutionaries." 

E) Night - 8:30 - Police: 
I. Prepare to move in. 
II. Indian women, children, and elderly: 
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(1) Allowed to leave. 

4. November 4, 1972 - Day #4 - Leonard Crow Dog, AIM 
Medicine Man, holds a ceremony: 

A) Men paint their faces for a fight to the death! 
B) U.S. Court of Appeals: 

I. Grants permission for the ceremonies at the 2 
graves in Arlington. 

C) Epidemic of Strep-Throat breaks out in the building. 

5. November 5, 1972 - Day #5 - Word from the White 
House: 

A) Meet with Secretary of the Interior, Rogers 
Morton: 

I.Offers: 
(1) Use of the BIA showers, trailer, and 

Auditorium. 
B) Indians refuse! 

6. November 6, 1972 - Day #6 - Evening - U.S. Marshals 
- Serve eviction papers on the Indians: 

A) Order them to leave the building. 
B) Indians refuse and retaliate: 

I. Smash up the building!! 
C) Night - 9:00 - Indian leaders 'meet with 3 White 

House representatives: 
I. Some of the Indians leave the building. 



( 7. November 7, 1972 - Day #7: 
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A) Government agrees to: 
I. Study the eligibility of Indians for Federal Services. 
II. Improve Government Services. 
III. Improve Government programs. 
IV. Improve speed of Government programs. 
V. Improve the quality of Government programs. 
VI. Examine Indian self-government. 
VII. Speed up Congressional implementation of 

necessary Indian legislation. 
VIII. Establish a Government Task Force to: 

(1) Review Federal Indian needs and policies. 
B) Agreement is signed!!!! 
C) Will be "broken before the ink is dry": 

I. 7 bills affecting America's Indians will be 
introduced: 

(1) NOT 1 SINGLE INDIAN IS CONSULTED ON ANY 
OF THEM!! 

8. November 8, 1972 - Day #8: 
A) Night - 9:00 - Taking the files - All Indians leave the 

building! 

9. November·10, 1972 - Government: 
A) Orders a full-scale investigation of the entire 

matter! 
I. Claim the Indians have caused $750 thousand in 

damages!!!! 
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(1) NO WAY!! 

10. December 6, .1972 - 3 BIA Executives are fired •••• As 
demanded by AIM!!I 
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December 1972 
William Bonin 

"The Freeway Murders" 

1. From December 1972 to June 1980: 
A) 7 southern California counties. 
B) 44 young men aged 12 to 19 are violently killed. 
C) Most strangled, some stabbed to death with a knife 

or ice pick. 
D) Bodies left along the freeways, show sign of sadistic 

torture. 
E) Many of the victims are known homosexuals. 
F) Police more than one person is involved BUT that 

they are linked. 
G) Believe the killer is gay. 

2. June 10, 1980 - Break - 18 year old, William Pugh 
. confesses to having inside information on the killings: 

A) Says the killer is 32 year old, Truck driver, William 
Bonin: 
@@ Living in Downey, California. 
@@ 1969 convicted of kidnapping, sodomy, child 

molestation, and forced oral copulation. 
@@ Diagnosed as a mentally disordered sex 

offender. 
@@ Atascadero State Hospital. 
@@ May 1974 - Released. 
@@ 1976 - Back for kidnapping and raping a 14 

year old boy. 
@@ October 1978 - Paroled! 

B) Staked out! 
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3. June 11, 1980 - Night - Arrested while sodomizing a young 
man in his van: 
A) Booked for murder and various other sex charges. 

4. July 25, 1980 - Police pick up 22 year old, Vernon Butts as 
an accomplice in 6 of the murders: 
A) Talks . 

. B) Names: 19 year old, James Munro ... arrested in 
Michigan; 19 year old, Greg Miley ... arrested in Texas; 
20 year old, Eric Wijnaendts ... arrested: 
@@ All agree to testify against Bonin in return for life 

sentences. 

5. January 11, 1981 - Butts commits suicide by hanging 
himself in his cell. 

6. November 11, 1981- Bonin's trial starts: 
A) Accomplices testify against him. 
B) Loved to torture - Loved the sounds of screams .. 
C) Convicted and sentenced to death. 

7. February 23,1996 - Gas chamber! 



C 1973 
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1. Over President Nixon's veto - Congress passes -
The War Powers Act: 
A) Limits the President's war-making powers: 

I. His commitment of the military is limited to 
60 days. 

II. President & Congress have collateral 
power in war situations. 

2. Mexican-American population of the United 
States is very divided over ••• : 

A) "The New Cultural Revolution." 
B) MANY middle class Mexican-Americans 

DON'T like: 
I. The term "Chicano." 
II. The idea of separatism. 
III. Revolutionary Rhetoric. 
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1973 - January 
1 • .January 22, 1973 - Former President, LB.J: 

A) Dies. 

2 • .January 22, 1973 - Roe vs. Wade: 
A) Supreme Court Decision. 
B) Declares a Texas Anti-Abortion Law to be 

unconstitutional: 
I. Why? 

(1) Violates "right to privacy" between a 
woman and her doctor: 

a. Guaranteed in the 9 th & 14th 

Amendments 
C) Translation ••• Legalizes Abortion along 

National Guidelines: 
I. First 3 months of the pregnancy. 
II. After 3 months ••• States can regulate. 
III. Doctor CAN recommend Abortion without 

regulation from the State. 

3 • .January 27, 1973 - Draft comes to an end! 



Wounded Knee II 
( February to March.1973 

( 



( 64. January 21, 1973 - Buffalo Gap, South Dakota - Wesley Bad Heart 
Bull - Found in the street - Dead - Knife in his chest: 
(1) Has had a bar fight with 3 white men. 
(2) 30 year old, service station attendant Darold Schmitz is arrested. 
(3) Charged with 2nd degree manslaughter. 
(4) Tribal President, Richard Wilson does not respond. 
(5) AIM declares February 6th a day of mourning. 
(6) Message is sent out for the Indians to gather in the town of 

Custer. 

65. February 6,1973 - Custer, South Dakota - Indians under Dennis 
Banks and Russell Means start arriving: 
(1) Protest the murder. 
(2) Courthouse: 

A) State Attorney, Hobart Gates tells Means, Banks, and Dave 
mil that Schmitz will be prosecuted on 2nd degree 
manslaughter charges! 

B) State refuses to hear an Indian eye witness who would testify 
that it was cold blooded murder! 

C) Means: "I want to know why this white man who killed an 
Indian was charged with 2nd degree manslaughter instead of 
1st degree murder, and the only way you're going to get me out 
of here is to kill me." 

(3) All hell breaks loose - Fighting - Fists - Clubs - Nightsticks .. Tear 
Gas: 
A) Banks goes out a window and escapes. 
B) Means and Hill knock 11 policemen down before they are 

subdued. 
(4) Indians start using molotov cocktails: 

A) Damage 2 police cars. 
B) Burn the Chamber of Commerce and 2 other buildings. 

(5) 27 Indians are arrested. 
(6) 11 policemen injured. 
(7) Means and mil are jailed. 
(8) National Guard is mobilized and sets up around the town. 
(9) Sioux Lawyer, Ramon Robideaux arranges bail. 
(10) AIM members gather in Rapid City: 

A) Fighting breaks out. 
B) 40 Indians are arrested. 
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66. Richard Wilson: Has illegally used tribal funds - Has misused tribal 
funds - Manages the tribe without a budget - Violates the tribal 
constitution by refusing to call meetings in accordance with tribal law 
and has a "goon enforcement squad." 

67. February 21,1973 - Pine Ridge Reservation - Tribal council: 
(1) To consider the impeachment of Richard Wilson. 
(2) Russell Means announces that he is going to run against Wilson 

for Tribal Chairman. 

68. Meeting between Wilson and Means ends when 5 of Wilson's "goon 
squad" arrive: 
(1) Corner him in a parking lot. 
(2) Try to beat him up. 
(3) He escapes. 

69. Pine Ridge is one big pit od squalor, poverty, oppression, and 
corruption: 
(1) Very few jobs. 
(2) Over Yz of the people are out of work. 
(3) Housing is substandard. 
(4) Sanitation facilities are pathetic! 
(5) Only 9% of the homes have electricity .•• the other 91 % do not!!! 
(6) Only lout of 20 homes has running water. 
(7) Life expectancy is very short! 
*****The Indians are tired of it ••..• are going to make the U.S. and 

the world aware of the situation!!! 

70. Wounded Knee, South Dakota: 
(1) 7 Houses - 2 Churches - Trading Post - and Museum. 

71. Tuesday February 27, 1973 - Cold evening - 200 AIM members and -Ogalalla Sioux take over the town: 
(1) Start digging bunkers, shelters, and trenches around the Sacred 

Heart Church. 
(2) Russell Means fully expects to die here: "I hope by my death and 

the deaths of all these Indian men and women, there will be an 
investigation into corruption on the reservations, and there's no 
better place to start than Pine Ridge." 
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72. U.S. Government starts sending in FBI Agents and U.S. Marshals. 

73. Richard Wilson goes "nuts": 
(1) Starts hiring relatives and friends as police! 
(2) Swears to raise a force of 800 and "wipe out the AIM clowns" 

holding Wounded Knee! 
(3) Asks permission from Washington to kill everyone in Wounded 

Knee! 

74. Means is asked to comment on Wilson: "I cannot comment on the 
ravings of a drunken paranoid." 

75. Armored personnel carriers with .50 caliber machine guns arrive. 

76. Indians and non-Indians begin sneaking thru Federal lines bringing 
food and more weapons to the defenders of Wounded Knee. 

77. Defenders set up a council to run the garrison: 
(1) Russell Means - Dennis Banks - Clyde Bellecourt - Carter Camp­

Pedro Bissonette - and Leonard Crow Dog. 

78. Carter Camp states the defenders position and demands: 
(1) The 11 hostages will not be harmed! 
(2) The defenders will fight to the death if they have to! 
(3) Want Richard Wilson removed. 
(4) Want Senator Edward Kennedy to lead an investigation into the 

BIA and the Department of the Interior in regards to their 
handling of reservations. 

(5) Want Senator William Fullbright to investigate the 371 broken 
treaties. 

(6) Want the Ogalalla Sioux to have the right to elect their own tribal 
officials in free elections. 

79. The Government now has 250 FBI Agents, U.S. Marshals, and BIA 
Police around Wounded Knee. 

80. Cease fire - Meeting between AIM and FBI Agent in charge, Joe 
Trimback: 
(1) No agreement reached. 
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(2) FBI learns 3 of the hostages are trading post owner Clive 
Gildersleeve and his wife Agnes and the 3nl is Father Paul 
Manhart, Jesuit Priest of the Sacred Heart Church. 

81. The 2 Democratic Senators from South Dakota arrive by helicopter -
George McGovern and James Abourezk: 
(1) Want to get the hostages released. 
(2) Means: "We asked to see Senator Abourezk. We didn't ask to 

see Senator McGovern. Senator McGovern typifies 3 individuals 
of the last century, General's Crook - Sheridan - and Custer." 

(3) But - McGovern stays for the all night talks. 
(4) Next day - Hostages are released: 

A) 10 of the 11 opt to stay in Wounded Knee with the defenders. 

82. Aaron DeSersa is the editor of "The Shannon County News": 
(1) His paper supports AIM and attacks Richard Wilson. 
(2) He supports the defenders of Wounded Knee. 
(3) He has led reporters thru the back country into Wounded Knee, 

83. Friday - March 2, 1973 - AIM leaders at Wounded Knee learn 
DeSersa's house has been fire-bombed and his wife badly burnt: 
(1) ms paper has been destroyed! 
(2) AIM blames Wilson and his "goon squad." 

84. The Justice Department attempts to undermine the morale of the 
defenders by announcing the Indians can depart without their 
weapons and face no threat of immediate arrest: 
(1) A Grand Jury will determine charges at a later date. 
(2) Weapons will be stacked and tagged to be returned to rightful 

owners at a later date. 
(3) Indians reply that to do so is the same as signing a confession! 
(4) Reply from defenders: 

A) As the Indians cheer, Sacred Heart Church and the offer are 
burnt! 

85. The defenders dig 2 circles of trenches around the church: 
(1) Bunkers protected by sandbags! 
(2) Make "molotov cocktails" from soda bottles. 
(3) Meals are served in the church - Church is also a dormitory. 
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86. Wednesday .. March 7,1973 - Before sunrise - Light, single engine, 
Cessna plane - Lands in Wounded Knee: 
(1) Dr. Cummings and Pilot, Paul Davids. 
(2) Unload 300 pounds of: 

A) Pinto beans - Brown beans - Flour - Sugar - Condensed milk .. 
Cooking oil- Canned fruit - and Toilet paper. 

(3) Most has been purchased by Michigan Indians. 
(4) Plane takes off before daylight: 

A) Next day - Cummings and Davids will be arrested at their 
homes: 
I. Charged with obstructing and impeding Federal officers 

under the Civil Disobedience Act of 1968. 
II. Charged with transporting guns. 
III. FBI will later admit they knew the "gun transportation" 

charge was totally false! 
(5) Back to Wednesday night - Government issues an ultimatum: 

A) Indians must be out of Wounded Knee by the night of the 8th 

or action will be taken: 
I. 6 Armored Personnel Carriers with .50 caliber machine 

guns move into position. 
B) Indians reinforce the barricades: 

I. Sing war songs. 
II. Chant prayers. 
III. Many of the defenders are Vietnam vets! ....• Attacked by 

the country they have fought for! 
(6) Across the U.S. - Large numbers of Indians are prepared to rise 

against the U.S. if Wounded Knee is attacked: 
A) Massive T.V. - Radio .. and Newspaper coverage. 
B) Flood of telegrams to White House in the greatest support of 

the American Indian in history!!!!! 

87. Thursday - March 8,1973 - Just before the deadline .. Government 
backs down: 
(1) "Relief Column" outside runs the roadblocks to get into Wounded 

Knee: 
A) Firing! 
B) Shells hit Wounded Knee. 
C) 2 Indians are wounded. 

(2) More talks - Flares all night: 
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A) Flares start a prairie fire that burns 1 home. 
B) Gunbattle all night .. 1,000's of rounds fired. 

88. Saturday .. March 10, 1973 .. Justice Department announces it is 
lifting the siege of Wounded Knee: 
(1) Indians celebrate with a war dance and barbecue. 
(2) Government promises to investigate the BIA, the Tribal 

Government at Pine Ridge, and other AIM grievances. 

89. Sunday .. March 11, 1973 .. Evening - Truce is broken: 
(1) FBI Agent, Curtis Fitzgerald is wounded: 

A) Flown out by helicopter with huge bandage around head and 
face. 

B) ACTUALLY, wounded in the wrist!!!!!!! 
(2) 400 supporters rally at Wounded Knee. 
(3) 6 of the 8 Tribal District Chairmen with draw their support of the 

Tribal Council and join AIM: 
A) AIM now has 3 times more support than Richard Wilson. 

(4) Wilson continues to agitate for violence: 
A) Ask the BIA Police to remove all non-tribesman from the 

reservation. 
B) He calls the National Council of Churches: "Dope pushers!" 
C) He holds AIM responsible for all of the acts of violence! 

90. Thursday - March 15, 1973 - Bad blizzard .. Cuts Wounded Knee off 
from the rest of the world: 
(1) Is announced that 31 people have been indicted in the takeover of 

Wounded Knee: 
A) Charges include burglary, larceny, conspiracy, and civil 

disorder. 
(2) People at Wounded Knee are suffering .. Low on food, fuel, and 

insulin for the diabetics! 
(3) The Justice Department announces that the National Council of 

Churches will be allowed to take food, fuel, and medicine into 
Wounded Knee. 

(4) Richard Wilson gives his "goon squad" orders: 
A) Sweep the reservation. 
B) Pick up or "chase out" all undesirables! 
C) Special "attention" is to be given to National Council of 
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Church members. 

91. Saturday - March 17, 1973 - Government representative meets with 
Banks and Robideaux: 
(1) Offer is ••.•• total surrender and capitulation! 
(2) Rejected: 

A) Means: "In essence what they offered us was to fly us to jail!" 
(3) Night - Firefight: 

A) 26 year old, Medic, Rocky Madrid is wounded in the stomach. 
B) Crow Dog takes out the bullet. 

92. Monday - March 19, 1973 - Committee of Pine Ridge residents 
present a petition with 1,400 signatures to the BIA: 
(1) Want to establish a new Tribal Government. 
(2) BIA claims that many of the signatures are not legal voters: 

A) ARE all legit! 
B) BIA later admits their lie!!!!!! 

(3) Ramon Robideaux announces that lawyers, William Kunstler and 
Mark Lane are going to start a legal assault on the Justice 
Department concerning Wounded Knee. 

93. Monday - March 26, 1973 - S6 year old U.S. Marshal, Lloyd Grimm 
is shot in the chest at a roadblock near Wounded Knee in the heaviest 
firefight of the siege: 
(1) Causes spinal damage - Paralyses him - Later, found to be hit by 

"friendly fire." 
(2) Senator, James Abourezkmakes a statement: "AIM guards are 

holding 100 Ogalallas who want to leave Wounded Knee." 
A) Robideaux denies it! 

94. April 6, 1973 - Peace pact is signed - Signed by Means, Camp, 
Bissonette, Crow Dog, and others - Banks refuses to sign: 
(1) Means will submit to arrest and go to Washington to meet with 

White House representatives: 
A) As soon as Means calls and says talks have commenced 

disarmament will start! 
(2) Will be a 30 to 60 day delay in the arrest of those indicted by the 

Federal Grand Jury. 
(3) Will be a Federal investigation of Indian affairs at Pine Ridge. 
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(4) Will be an audit of the Pine Ridge books. 
(5) Legal rights of individual Indians will be guaranteed in bringing 

civil suits against unlawful acts of the Tribal Council or Federal 
Government. 

(6) A Presidential Treaty Commission will re-examine the Treaty of 
1868. 

(7) May - A meeting will be held in Washington between Indian 
leaders and the government to discuss Indian affairs. 

95. Means goes to Washington: 
(1) Few days later .. Peace collapses. 
(2) White House wants guns turned in before talks with Means start. 
(3) The Nixon Administration has not kept it's word!! 
(4) Means refuses to order the Indians to give up their guns: "Tell 

them that the Indian's last treaty with the Government lasted all 
of 72 hours! The Government broke it before the ink was dry!" 

96. Means starts traveling around the country to gather funds and 
support for Wounded Knee: 
(1) Conditions of his $25 thousand bail is that he not re-enter 

Wounded Knee. 
(2) Senator George McGovern asks the government to clear the 

people out of Wounded Knee. 
(3) The roadblocks are moved in, thus tightening the circle around 

Wounded Knee. 

97. April 18, 1973 - 3, Single engine, Cherokee, Planes - Drop food 
supplies into Wounded Knee: 
(1) Firing errupts. 
(2) Government helicopter flies over - Fires thru the roof of the 

Church: 
A) 6 people are wounded and Frank Clearwater has the back of 

his head blown almost totally off: 
(3) Cease fire is called: 

A) Clearwater is rushed to the Rapid City hospital. 
B) Dies a week later! 

98. April 23, 1973 - 8 of Wilson's "goon squad" are arrested for manning 
an illegal roadblock: 
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(1) Wilson: "I'm fed up with the Justice Department!" 
(2) Wilson says the Pine Ridge Police will establish their own 

roadblocks: 
A) Most of his "goons" are white ranchers with a vested interest: 

I. Cheap leases to graze their cattle on Indian land. 

99. April 25, 1973 - Indians ask for a 4 day truce to bury Frank 
Clearwater: 
(1) Wilson and his "puppet council" refuse to let him be buried on 

Pine Ridge because he is not Sioux. 
(2) At UCLA - Means gives an emotional speech saying he is going 

back to bury Clearwater: 
A) After the speech his bail is revoked! 
B) Pulled over on the L.A. freeway by the FBI and arrested! 

(3) Frank Clearwater is buried at the Rosebud Agency of Crow Dog!! 

100. April 27, 1973 - Tear gas is lobbed into Wounded Knee: 
(1) 31 year old Army vet, Lawrence "Buddy" LaMonte comes out of 

a bunker: 
A) Not a member of AIM. 
B) Comes to Wounded Knee to be with his people. 
C) Has told his family: "If anything happens to me, I want to be 

buried at Wounded Knee." 
I. A U.S. Marshal: "There's one, flushed out of that bunker. 

Get him. He's a good target." 
II. Hit and killed by a burst of machine gun fire! 
ID. Buried at Wounded Knee. 

101. May 6, 1973 - Crow Dog and Carter Camp surrender to arrest -
Taken to Rapid City for arraignment: 
(1) That night - Banks escapes from Wounded Knee. 

102. Monday - May 7,1973 - People in Wounded Knee start laying down 
arms and surrendering: 
(1) Most of the weapons will never be found. 
(2) The 71 day siege is over. 
(3) It has been the longest sustained armed confrontation fought on 

American soil!!! . 
(4) The heaviest concentration of small arms fire ever in a battle on 
Alo~ ~, ...s'~,.~L / 
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North American soil! 
(5) Federal forces have fired 500,000 rounds into Wounded Knee. 

103. May 17, 1973 - Meeting between Indians and Presidential 
delegation. 

104. Summer of 1973 - 428 people face charges over Wounded Knee: 
(1) Bail is $125 thousand for Means. 
(2) Bail is $150 thousand for Bissonette. 
(3) Bail is $35 thousand for Crow Dog. 
(4) Takes ramon Robideaux a month to get them all out. 

105. June 16, 1973 - Senator James Abourezk holds hearings in Rapid 
City: 
(1) BIA corruptness is revealed! 
(2) BIA Police threaten some people into !!!!t testifying! 
(3) There are 55 civil rights complaints since the end of Wounded 

Knee: 
A) Most are harassment or police brutality by Wilson's "goon 

squad": 
I. Wilson denies everything! 

106. July 1973 - Wounded Knee - The remains of the Sacred Heart 
Church are burnt by Wilson's "goons" to hide evidence that .50 
caliber machine guns have been used to put down a domestic 
disturbance: 
(1) During month: 

A) Reservation - Harassment of AIM supporters. 
B) Clarence Cross, Vernal Cross, and William Spotted Eagle 

are asleep in a parked car: 
I. BIA Police and Wilson "goons" spray them with gunfire. 
II. Vernal Cross is wounded. 
ID. Clarence Cross is killed! 

107. August 25,1973 - Mission, South Dakota - Service Station: 
(1) Carter Camp pulls a gun on a customer. 
(2) Arrested by BIA Police. 
(3) Matter of hours - Back on the street!! 
(4) AIM believes there is an informer in the organization: 
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A) Now add 1 and 1. .... believe it is Carter Camp!! 

108. August 26, 1973 - AIM Building - Argument between Camp and 
Clyde Bellecourt: 
(1) Bellecourt takes Camp's gun away from him. 
(2) Bellecourt throws him out of the building! 

109. August 27,1973 - Camp and 2 friends arrive at the home of 
Bellecourt and Means: 
(1) Camp asks Bellecort to come outside. 
(2) Goes! 
(3) Camp shoots him in the stomach with a dum-dum .38! 
(4) Rushed to hospita .. 4 hours of surgery .. Saves life. 
(5) Camp is charged with assault with a deadly weapon ••••• !!2! 

attempted murder!!!!! 
(6) Episode hurts AIM ••..• shows dissension .•..• support starts to 

drop! 

110. September 1973 - Russell Means announces he will run against 
Wilson for Tribal Chairman! 

111. October 1973 - 9 year old, Mary Ann Little Bear is in the pick-up 
with her AIM supporting father: 
(1) Drive past house where council meeting is going on. 
(2) Inside are Wilson supporters! 
(3) They fire a shotgun blast into the pick-up. 
(4) ffits the girl in the face. 
(5) She will survive but loses one eye. 

112. October 17, 1973 .. BIA Police roadblock- Pedro Bissonette is shot 
in the chest with a buckshot blast and killed!! 

113. October 20, 1973 - Retaliation - 2 BIA Policemen are shot and 
wounded. 

114. October 21,1973 - Pine Ridge .. Stop sign .. Car is stopped - Inside 
are Mrs. LaMonte and her sister, Mrs. Jenny Leading Fighter: 
(1) Intentionally rammed broadside by a car with 3 Wilson "goons" 

inside: 
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A) Both women injured. 
B) No charges against 3 men!! 

115. October 23, 1973 - Robert Burnette defeats Nixon's Rosebud 
Reservation "puppet", Webster Two Hawks for tribal chairman. 

116. November 10, 1973 - AIM supporter, Phillip Little Crow is beaten 
to death by Wilson supporters: 
(1) Charged with voluntary manslaughter .•... !!!!! murder!!! 

117. November 15,1973 - Pat Hart, close friend of Pedro Bissonette, is 
shot in the stomach by a sniper: 
(1) Takes 10 hours of surgery to save his life. 

118. November 20,1973 -15 year old AIM supporter, Allison Little Fast 
Horse is found dead in a ditch with a bullet thru his heart! 

119. December 13,1973 - Senator Edward Kennedy opens a hearing on 
Indian Education Accountability: 
(1) Can't find where and how much funds actually reach the 

children!!! 

120. 1974 - White House refuses to send in a special task force to make 
sure the Pine Ridge Reservation voting is fair and legal. 

121. February 7,1974 - Election: 
(1) Wilson has totally rigged the election: 

A) Has enrolled non-Indians to vote. 
B) Has barred AIM officials from some polling places! 
C) Has barred voters from some of the polling places. 
D) Hands out $20 bills to those who vote for him. 

(2) Wilson ••.•• 1,709 •••.. Means ••••• 1,530! 

122. September 1974 - St. Paul, Minnesota - Trials of Means and Banks: 
(1) Judge Fred Nichols finds gross misconduct on the part of the 

prosecutors and the FBI: 
A) Have "paid off" witnesses!! 
B) All charges are dismissed!!! 
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1973 - June 
1. June 21, 1873 - Supreme Court Decision: 

A) State Laws & Community Standards ••• Wili 
determine: 

I. What is legally obscene. 



( 1973 - October 
1. Gas crisis: 

A) Prices double! 
B) 70 cents per gallon! 
C) Long lines! 
D) Rationing! 
E) O.P.E.C. (Organization of Petroleum Exporting 

Countries): 
I. Embargo oil to the United States. 

(1) Why? •••• U.S. support of Israel in the 
Middle East. 
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October 19, 1973 
The Zebra Murders 

1. Will last for 179 days. 

2. Early 1973 - Black Muslim splinter group in California -
Called "The Death Angels" --- Issue orders to members that 
each is to kill 4 whites: 
A) To become a "Death Angel" and wear the "Death 

Wings": 
@@ Kill 4 white children OR 5 white women OR 9 

white men. 
B) By October 1973 - 270 whites in California have been 

murdered as the result of these radically, racially, 
motivated attacks!! 

2. October 1973 - San Francisco - Orders are given. 

3. October 19, 1973 - Richard and Quita Hague are 
kidnapped by blacks in a van: 
A) He is hacked up with a machete and left for dead - Will 

recover! 
B) She is killed - Her head nearly totally severed with a 

machete. 

4. October 22, 1973 - White woman is abducted by 28 year 
old, black psychopath, Jessie Lee Cooks: 
A) Holds her for 2 hours - Rapes - Forces her to perform 

oral sex on him! 

5. October 29, 1973 - 28 year old, Frances Rose is killed in 
her car. 



( 

( 

6. November 25, 1973 - 53 year old, Saleem Erakat is tied up 
in his grocery store - Shot to death execution style. 

7. December 11, 1973 - Paul Dancik is walking to a corner 
phone booth - Shot to death. 

8. December 13, 1973 - 35 year old, Arthur Agnes is shot and 
wounded. 

9. Same day - Marietta Di Girolamo is shot and killed. 

10. December 20, 1973 - 81 year old, Iliano Bertuccio­
Walking home from work - Killed. 

11. Same day - Angela Roselli - Leaving a Christmas party­
Shot and wounded 3 times. 

12. December 22, 1973 -19 year old, Neal Moynihan is shot 
and killed. 

13. Same day - 50 year old, Mildred Hosler is shot and killed. 

14. December 23, 1973 - Group of the "Angels" torture and 
dismember a transient.· 

15. January 28, 1974 - In a 2 hour period of time: 
A) 32 year old, Tana Smith - Shot and killed. 

. B) 69 year old, Vincent Wollin - Shot and killed. 
C) 54 year old, John Bambie - Shot and killed. 
D) 45 year old, Jane Holly - Shot and killed. 
E) 23 year old, Roxanne Miller - Shot and wounded. 

16. April 1, 1974 -19 year old, Thomas Rainwater and 21 
year old, Linda Story are shot: 
A) He survives ~ She is killed. 
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17. April- Easter Sunday - 1974 -Bus stop: 
A) Ward Anderson and Terry White are shot and 

wounded. 

18. April 16, 1974 - Nelson Shields - Shot 3 times in the back· 
and killed. 

19. Late April 1974 - "Angel", Anthony Harris, surrenders: 
A) Confesses. 
B) Tells all. 
C) Names 8 other "Death Angels" involved in the killings. 

20. May 1, 1974 -7 of the 8 are picked up in raids: 
A) The other is already in prison. 
B) Not enough evidence on 4 of them - Freed. 

21. Indicted are: Jessie Cooks - J.C. Simon(29) - Larry 
Green(22) - and Manuel Moore(29): 
A) Harris is not charged because he turns states evidence. 
B) Trial- March 3, 1975: 

@@ Will last 1 year and 6 days. 
@@ All get Jife! 

22. 15 whites in San Francisco have been killed and 8 
wounded: 
A) "Zebra" - Special police wave length "Z" channel on 

the radio - Used for nothing but the killings. 
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October 28, 1973 
Doug Gretzler & Willie Steelman 

1. Doug Gretzler: 
A) Born - 1951 - Bronx, New York. 
B) October 11, 1973 - Meets 28 year old, Willie 

Steelman, a former mental patient, with a record 
for forgery. 

2. Start stealing to finance their travels and Steelman's 
heroin habit. 

3. October 28, 1973 -Mesa, Arizona - House Trailer: 
A) Tie up 19 year old, Robert Robbins and 18 year 

old, Katherine Mestiter - Shoot both to death! 

4. Tucson, Arizona - Kill 19 year old, Gilbert Sierra. 

5. Tucson, Arizona - Apartment - Kill Michael and Patricia 
Sandberg. 

6. Superstition Desert of Arizona - N 0.#6 - Man in a 
sleeping bag - Shot to death. 

7. Phoenix, Arizona - Kidnap and murder- 22 year old, 
Michael Adshade and 22 year old, Ken Unrein. 

8. November 6, 1973 - Victor, California: 
A) Walter and Joanne Parkin have gone bowling. 
B) Their 2 children, 11 year old Lisa, and 9 year old 

Robert are being baby-sat by 18 year old, Debra 
Earl. 



C) Debra's parents and her 20 year old fiance, Mark 
Lang, drop by. 

D) The 2 Parkins come home - Find a full house and 
the 2 men with guns! 

E) 3:00 - Morning -: Houseguest, Carol Jenkins, comes 
home - Quiet - Goes to bed! 

F) Dawn -Up - Search of house -All 9, tied, gagged, 
and shot execution style. 

G) 25 slugs in the 9 bodies!! 

9. November 8,1973 - Both arrested in Sacramento, 
California: 

A) California - Tried - Both guilty - Life. 
B) Extradited to Arizona - Tried - Guilty - Death! 

10. 1987- Prison - Steelman dies. 

11. June 3, 1998 - Gretzler - Lethal Injection! 

12. Have murdered 17! 



( 1974 
1. New York City - Former Television Host, Ed 

Sullivan: 

A) Age 72 - Dies. 

2. Final Report - American Psychiatric 

Association: 

A) On Homosexuality. 
B) Is NOT a mental disorder. 

C) Homosexuals deserve equal rights. 

3. Fuel Shortage in America: 
( A) Shortage of heating oil for homes & 

businesses. 
B) Many airplane flights are cancelled. 

C) Results?? 
I. High fuel prices! 

II. Lowering of speed limits! 

(1) Results of this??? 

a. Truck Drivers protest by blocking 

highways. 
b. Some states ••• Natl. Guard to clear the 

trucks from the highways. 

4. Pres. Gerald Ford cannot "heal" the economy: 
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A) He does very little for the rising 

unemployment. 

B) His anti-inflation program is called "W.I.N.": 
I. Whip Inflation Now! 



1974 
The American Indians 

1. Phony Indian Support Groups: 
A) 95% of the funds. raised "to help Indians" never 

reaches them: 
I. Example ••• The Association on American Indian 

Affairs: 
(1) Located in California, New York, and Montana. 
(2) Collect money "for Indians." 
(3) Indians never see ANY of the money! 
(4) Records are c;losely guarded. 
(5) Take in over $1 million per yearn 
(6) Have a few Indians on the payroll: 

a. BUT, they have no tribal affiliation! 
b. AND, ••• They are not allowed to run the 

organization!! 
(7) Board of Directors meeting: 

a. Suggested to put an Indian on the board. 
b. Mrs. Smith ••• Slams fist on the table: "Over my 

dead body!" 

2. The Native American Church: 
A) Blend of Indian and Christian beliefs. 
B) Meet on Saturday nights ••• ln a teepee. 
C) Practice 4 rules of life: 

C. I. Brotherly love. 



( II. Family care: 
(1) No adultery. 
(2) No extra-marital affairs. 

III. Self-reliance and hard work. 
IV. No alcohol: 

(1) Doesn't mix with the Peyote they smoke! 
(2) Smoke it to create visions to lead a better life. 

3. Tribal Government: 
A) Subject to Federal control ••• NOT state control. 
B) Federal regulation of commerce(Trade). 
C) On reservations ••• NOT subj,ct to state laws: 

I. EXCEPT, in the areas of criminal and tax 
violations. 

D) Federal regulations limit Indian leader's authority. 
E) Religious leaders are forbidden to practice certain 

Indian rites. 
F) Department of the Interior has constantly interfered 

in tribal affairs. 
G) The Tribal Council: 

I. Single governing body. 
II. Operates almost constantly with a conflict of 

interest. 
III. Give direction to the Chief, Chairman, or Tribal 

President through their: 
(1) Resolutions. 
(2) Ordinances. 
(3) Directives. 



IV. All officers act on their orders. 
V. Size of the Council depends on the size of the 

tribe: 
(1) Average size is 16. 

VI. Have the power to act for the tribe without 
consulting the people of the tribe. 

VII. Have the power to deal with Federal, State, or 
Local Governments. 

VIII. Power to legislate economic, social, 
educational, and domestic affairs of the tribe. 

IX. Power to establish tribal courts. 
X. Power to maintain a law and order code. 
XI. Power to regulate the appointment of guardians 

for minors and mental incompetents. 
XU. Power to restrict undesirable persons from the 

reservation. 
XIII. Power to assign tribal lands to members. 
XIV. Power to employ legal council in the name of, 

and for the tribe. 
XV. Power to govern the inheritance of real and 

personal· property. 
XVI. Power to execute leases on tribal 'lands. 
XVII. Power to veto any action that would destroy 

tribal property. 
XVIII. Power to spend tribal funds. 
XIX. Power to levy taxes on tribal members. 
XX. Power to regulate labor in lieu of taxes. 
XXI. Power to regulate tribal elections. 
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XXII. Power to regulate their own procedures. 
H) ALL of this is a farce •••• Why? 

I. The Secretary of the Interior must approve of all of 
their actions!!II! 

I) The Tribal Chairman: 
I. 5 figure income/salary. 
II. Great deal of patronage for supporters and 

relatives. 
J) Election frauds are very common! 
K) Unemployment: 

I. On the reservation •••• Almost NO employment at 
all II 

II. What is hurting them? 
(1) Language barriers. 
(2) Low quality of education. 

L) Law and Order: 
I. Federal Courts usually refuse to accept appeals 

from Tribal Councils. 
II. Most Reservations have 3 sets of law 

enforcement levels: 
(1) Indian Police. 
(2) State(White )Police. 
(3) The F.B.I. 

III. Corruption within Indian Police is the rule ••• NOT 

the exception!. 
M) Alcoholism: 

I. 1 out of every 4 Indian males is an alcoholic! 
II. 1 out of every 8 Indian females is an alcoholic. 



4. Indians and alcohol: 
A) Genetic weakness to alcohol due to nutrition. 
B) Indians have an absence of cultural conditioning to 

alcohol: 
I. Have never grasped the concept of "social 

drinking." 
C) Why do Indians drink so much? 

I. Boredom. 
II. Despair. 
III. Peer pressure. 
IV. Cultural repression. 

D) Historical facts on what traders would give the 
Indians ••• ALL of which are deadly killers: 

I. Sugar mixed with whiskey. 
II. Raw alcohol mixed with tobacco juice. 
III. Raw alcohol mixed with pepper. 
IV. Mixture of raw alcohol and snake heads. 
V. Mixture of raw alcohol and fuel oil. 

5. Leading causes .of death: 
A) Accidents: 

I. Primarily alcohol related. 
B) Heart disease: 

I. Primarily because of poor nutrition, and starchy 

fatty diets~ 
C) Cancer. 
D) Cirrhosis of the Liver: 

I. Due to alcohol. 



( E) Suicide: 
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I. Double that of whites. 
F) Homicides: 

I. 2 Y2 times greater than the National Average. 

6. Life Expectancy: 
A) 66.5 years: 

I. Other races •••• Over 701 
B) Infant mortality rate: 

I. 23.8 per every 1,000 live births: 
(1) 1.2 times higher than the National Average. 

7. Health: 
A) Historically believe: 

I. Medicine Men can cure through spiritual and faith 
healing: 
(1) DO work out a system of herbal medicines to 

cure minor illnesses: 
a. Whites adopt and use many of them. 

II. The Medicine Men could NOT cure infectious 
diseasesl 

B) Today •••• Most doctors have no desire to live on 
desolate reservations: 

I. Majority of Reservation Doctors are recent 
graduates from medical school. 

C) Most Indians avoid white hospitals: 
I. Because of: 

(1) Racial prejudice. 
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(2) Not enough money to pay the bills. 
D) Tuberculosis:. 

I. 9 times higher among Indians than the rest of the 
population. 

II. Deaths from the disease •••• 3.7 times greater than 
the rest of the population. 

8. Prejudice •••• Rampant on reservations: 
A) Unwritten law •••• B.I.A. employees do NOT socialize 

with the Indians. 

9. An example of the B.I.A. abuse of power: 
A) Allow the Peabody Coal Company: 

I. To strip mine on Black Mesa: 
(1) S\acred mountain of the Navajo: 

a. Leave the land desolate and useless for 
generations. 

10. The Indian "Image": 
A) Somebody with: 

I. "A gun in his hand." 
II. "A feather in his hair." 
III. "Someone who grunts ••• Ugh!" 
IV. "Ravaging, raping, torturing, beast!" 

B) In actuality ••• A race of people subjected to over 200 

years of: 
I. Scorn. 
II. Betrayal. 
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III. Mass murder. 
IV. Forced removal. 
V. Opression. 

C) IS A MIRACLE THEY HAVE EVEN SURVIVEDIIiI 

11. Education: 
A) White teachers. 
B) White curriculum: 

I. Basic: Count - Repeat - Recite - Read. 
C) Many textbooks still stereotype Indians. 
D) Many stay in school only for the social activities: 

I. Sports. 
II. Etc. 

E) Below the National Norm at almost all levels of 
educational academic performance: 

I. Why? •••• They feel they are expected to faill 
F) An example of "cultural cleansing": 

I. Inter-mounta·in Boarding School. 
II. Brigham City, Utah. 
III. Serves the Navajo. Reservation. 
IV. Is 700 miles from the Reservation. 
V. School Pamphlet reads: 

(1) "The task of the Inter-mountain School is to 
change language, diet, costume, housing, 
manners, customs, vocations, and civic 

duties." 
VI. Most of the staff are Mormons. 
VII. Teach the Indian children they are "Lamanites": 
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(1) Remnants of the 10 Lost Tribes of Israel. 
(2) Are condemned.· 
(3) Their dark skin is because of sins against Godl 

VIII. Medicine Bundles are destroyed! 
IX. Hair is cut short! 
X. Sometimes heads are shaved for punishment! 
XI. Beatings! 
XII. Many fights! 
XIII. Mail is opened! 
XIV. Handcuffs are sometimes used! 
XV. The tranquilizer, Thorazine, is used regularly: 

(1) For drunkenness. 
(2) For drug "flip-outs." 
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1974 
Dennis Rader: "The B-T -K Killer" 

1. Wichita, Kansas. 

2. 1974 - Family found: 
A) Father ••• Strangled to death ••• Bag over head. 
B) Mother ••• SAME. 
C) 9 year old son ••• SAME. 
D) 11 year old daughter ••• Hung! 

3. Letter to Police - Signed "B-T -K": 
A) Explanation of signature ••• Bind, Torture, and Kill. 

4. 1977 - Strangles a 24 year old mother of 3: 
A) Only thing that saves the 3 children: 

I. Phone rings after he kills the mother. 
II. He flees. 

5. 1977 - Nancy Fox: 
A) Strangled to death. 

6. 1978 - Letter to a TV Station. 

7. 1985 - 53 year old woman: 
A) Strangled to death. 



C 8. 1986 - 28 year old woman: 
A) Strangled to death. 

9. 1991 - 62 year old woman: 
A) Strangled to death with panty hose. 

10. 2004 - Another letter. 

11. Leaves notes and messages on the phone for Police. 

12. Starts communicating with Police thru a computer. 

13. Leaves a package with items from crimes in the 
back of a pick-up in a parking lot: 

( A) Videotape of the parking lot shows: 
I. Man ••• Black ~eep Cherokee. 

14. Computer is traced to ••• Dennis Rader: 
A) Black ~eep Cherokee. 
B) 2005 - Arrested - Has murdered 10 over 30 years! 
C) DNA nails him! 

15. Dennis Rader: 
A) Married - 2 children. 
B) Staunch Church Member. 
C) Leader of a Boy Scout Troop. 

( 16. Tried ••• Pleads Guilty ••• Life with no parole. 
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1. Ted Bundy: 

~anuary 31, 1974 
Ted Bundy 

A) Born ••• 1947. 
B) Paper Boy ••• Boy Scout ••• Lawn Mowing 

Business. 
C) High School Athlete. 
D) Popular with girls. 
E) College ••• Graduates ••• Univ. of Washington. 
F) Worker for the Republican Party. 
G) Worker for the Washington Crime 

Commission. 
H) Counselor at the Seattle Rape Crisis 

Center. 

2. Washington - .January 31, 1974: 
A) Kidnaps ••• Rapes ••• Murders (Strangles) his 

1st victim. 

3. Murders 8 women in Washington. 

4. August 1974 - Moves to Utah: 
A) Attends the Univ. of Utah Law School in 

Salt Lake City. 
B) Murders 3 more women. 
C) Kidnaps Carol DaRonch: 

I. Handcuffs her. 
II. Forces her into his yellow Volkswagen. 
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III. She rolls out of the car and gets away. 

5. Moves to Colorado: 
A) .January to April 1975 ••• Murders 4 more 

women. 

6. Moves back to Utah: 
A) Stopped for a traffic infraction: 

I. Officer notices handcuffs and stocking in 
the back seat: 
(1) Arrested. 
(2) Picked out of a lineup by DaRonch as 

the man who kidnapped herl 
B) Tried ••• Guilty ••• Term is 1 to 15 years for 

kidnapping. 

7. Taken back to Colorado to stand trial for 
murder: 
A) Aspen, Colorado ••• Escapes ••• Captured 8 

days later. 

8. December 30, 1976 - Colorado Springs, 
Colorado - Escapes: 
A) Steals a police car and gets away. 

9. Goes to Florida: 
A) .January 15, 1977 - Tallahassee, Florida -

University of Florida: 
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I. With a heavy wooden club. 
II. Enters a women's dorm. 
III. Beats 2 co-eds to death: 

(1) Bites one of them so deeply on the 
cheek of her butt that it leaves a 
clear dental impression. 

IV. Almost beats 2 others to death. 

10. February 8, 1977 - Lake City, Florida -
Kidnaps 10 year old, Kimberly Leach: 

A) Rapes and strangles her to death. 
B) Dumps the body ••• Body is found! 

11. February 15, 1977 - Stopped by Officer, David 
Lee: 

A) He attacks Lee. 
B) Flees ••• Chased ••• Caught ••• Knocked out by 

Lee ••• Arrested! 

12. Florida ••• Tried for murder of Leach: 
A) Teeth impressions match the ones on the 

murdered co-ed. 
B) .July 24, 1979 - Convicted - Sentenced to 

death in the electric chair. 
C) Awaiting death: 

I. Confesses to almost 40 murders in 9 
states ••• Washington, California, Utah, 
Idaho, Michigan, Pennsylvania, Vermont, 
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Colorado, and Florida. 
II. Has murdered somewhere between 19 

and 40 women. 

13. danuary 24, 1989 ••• Starke Prison ••• Florida: 
A) Electric Chairll! 
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February 4, 1974 
The Patty Hearst Kidnapping 

1. February 4, 1974 ••• University of California ••• 
Berkeley, California ••• Apartment ••• Off campus: 
A) 19 year old sophomore, Patty Hearst, and 

her 26 year old fiancee, Steven Weed. 
B) Shortly after 9:00 - Evening: 

I. Knock at the door. 
II. Young white woman claims to have had 

an automobile accident. 
III. Asks to use the phone. 
IV. Convinces Weed to open the door. 
V. She and 2 black men barge in ••• Knock 

Weed down ••• Kick him in the face ••• Knock 
him out with a wine bottle ••• Tie him up! 

VI. Patty starts screaming: "Please, not me. 
Please." 

VII. Dressed only in a blue bathrobe ••• She is 
dragged screaming from the apartment. 

VIII. Stuffed in the trunk of a car. 
IX. Drives off ••• Transferred to a station 

wagon driven by 2 different people. 

2. Few days later - Radio station KPFA receives 
a message and a Mobil Oil credit card in the 
name of 58 year old, Randolph Hearst: 
A) Sent to prove his daughter has been 

kidnapped! 
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B) Message: 
I. Patty is the daughter of a corporate 

enemy of the people. 
II. She has been served an "arrest warrant." 
III. She will be executed if anyone tries to 

rescue her. 
C) Message sent by: The S.L.A. - Symbionese 

Liberation Army: 
I. Symbol is a 7 headed Cobra. 
II. Are extremely radical. 
III. Purpose: "To destroy the capitalist state 

and all of it's value systems." 

3. February 12, 1974 - Radio station KPFA 
receives a tape from the S.L.A.: 
A) Patty: "Mom and dad, I'm okay. I'm not 

being starved or beaten or unnecessarily 
frightened." 

B) S.L.A. makes some demands: 
I. Free food for all of California's needy. 
II. No matter that it could cost up to $400 

millionl 
C) Patty: "My captors have automatic 

weapons. Don't try to rescue me. These 
people aren't just a bunch of nuts, they're 
perfectly willing to die for what they're 
doing. And, I just hope that you'll do what 
they say, daddy, and do it quickly." 
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D) S.L.A. Field Marshal, Cinque: "I'm quite 
willing to carry out the execution of your 
daughter." 

4. Members of the S.L.A.: 
A) Donald DeFreeze: 

I. Black ••• 30 years old. 
II. From Cleveland, Ohio. 
III. Long police record. 
IV. History of mental illness. 
V. 1969 ••• Prison ••• For a police shootout! 
VI. 1973 ••• Escapes from Soledad. 
VII. Lives with Patricia Soltysik. 

B) Patricia Soltysik: 
I. White ••• 24 years old. 
II. Daughter of a Pharmacist. 
III. 4-H member. 
IV. High School honor student. 
V. Scholarship to U.C. Berkeley. 
VI. Gets caught up in radical politics. 
VII. Lesbian lover of Camilla Hall. 
VIII. 1973 ••• Severs all family ties ••• DeFreeze 

moves in with her. 
C) DeFreeze and Soltysik form the S.L.A.: 

I. He calls himself: "Cinque." 
II. She calls herself: "Mizmoon" or "Zoya." 

D) Camilla Hall: 
I. White ••• 29 years old. 
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II. Daughter of a Lutheran Minister. 
III. Works as a Social Worker in 

Minneapolis, Minnesota. 
IV. Painter ••• Poet. 

E) Angela Atwood: 
I. White. 

II. Has attended the University of Indiana. 
III. Known as: "Genina." 

F) William "Willie" Wolfe: 
I. White. 
II. From Pennsylvania. 

G) Thero Wheeler: 
I. Black ••• 29 years old. 
II. 1962 ••• Prison ••• Robbery. 
III. 1967 ••• Paroled. 
IV. 1969 ••• Prison ••• Assault. 
V. Escapes. 
VI. doins DeFreeze. 

H) Nancy Ling Perry: 
I. White ••• 26 years old. 
II. From Santa Rosa, California. 
III. High School cheerleader. 
IV. U.C. Berkeley. 
V. Marries a black musician. 
VI. She is a heavy drug user ••• Likes LSD. 
VII. Works as a topless blackjack dealer. 
VIII. Member of the radical left. 
IX. S.L.A. name: "Fahiza." 



c I) William Harris: 
I. White ••• Marine in Vietnam. 
II. Masters Degree from University of 

Indiana. 
III. U.C. Berkeley. 
IV. Radical. 
V. Marries ••• Wife ••• Emily • 

.J) Emily Harris: 
I. White ••• University of Indiana. 
II • .Junior High School English teacher. 
III. U.C. Berkeley. 
IV. Radical. 
V. Marries William Harris. 

( 5. End of February 1974 - Some of the food 

( 

demanded has been given to California's poor. 

6. March 9, 1974 - S.L.A. leaves a tape in a 
bathroom in a downtown San Francisco 
restaurant - Tip the radio station it's there: 
A) Patty: "No one is concerned about me 

anymore. I don't believe you're doing 
everything you can, I don't believe you're 
doing anything at all. I know you could have 
done what the S.L.A. asked. I mean, I know 
that we have enough money. I'm being 
trained in how to use a shotgun against any 
rescuers. You said it was out of your hands. 
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What you should have said was that you 
washed your hands of it. The S.L.A. are not 
the ones who are harming me. It's the F.B.I. 
along with your indifference to the poor." 

B) S.L.A. General "Divina" speaks: 
I. Denounces the $2 million food give-away! 

7. March 25, 1974 - Hearst has fed 120,000 
people at a cost of $1 million! 

8. April 3, 1974 - Another tape recording along 
with a color photo of Patty Hearst holding a 
submachine gun: 
A) Says her S.L.A. name is "Tania." 
B) Tape ••• Patty: 

I. She has chosen to stay and fight! 
II. Calls her father a liar! 
III. Calls her father a "corporate liar." 
IV. Calls the food give away "a sham, an 

attempt to deceive the people, the 
S.L.A., and me." 

V. Denounces her mother! 
VI. Tells her fiancee, Weed, she doesn't love 

him anymore! 
VII. Says she hasn't been brainwashed! 
VIII. Says she hasn't been drugged! 
IX. Says she hasn't been tortured or 

hypnotized! 
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C) Tape ••• Cinque: 

I. "The subject has been freed. She has 

refused to go home. There is no further 
need to discuss the release of the 

prisoner." 

9. April 15, 1974 - San Francisco, California-

9:50 - Morning - Hibernia Bank ••• Sunset 
District Branch: 

A) 6 customers in the bank. 

B) 5 S.L.A. members enter the bank: 

I. 4 white women ••• Hall, Perry, Soltysik, and 

Hearst: 
(1) Dressed in black. 

(2) Wearing wigs. 

II. 1 black male ••• DeFreeze: 

(1) Stubby beard. 

(2) Broad brimmed floppy hat. 

III. All are armed with .30 caliber carbines. 

C) DeFreeze: "This is a holdupl" 
D) One of the group: "This is the S.L.A.I This is 

Tania Hearstl" 
E) Force the people onto the floor. 

F) Hearst: "Keep down or we'll shoot your 

motherfucking heads offl" 
G) Are there for 5 minutesl 

H) Get $10,960.00111 
I) DeFreeze shoots and wounds 59 year old, 
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Peter Markoff, and 70 year old, Eugene 
Brennan • 

.. ) Get into a green Ford station wagon. 
K) Leave ••• Foliowed by a red Hornet: 

I. In the Hornet are Atwood, Bill & Emily 
Harris. 

L) Patty Hearst is now a criminal!!! 

10. April 24, 1974 ••• Another tape ••• Hearst refers 
to herself as "Tania!" 

11. May 16. 1974 ••• Los Angeles, California ••• Mel's 
Sporting Goods: 

A) Bill & Emily Harris enter and buy some 
things. 

B) He is spotted, stupidly, shoplifting a pair of 
49 cents socks! 

C) Outside ••• The 2 are stopped by store 
employees. 

D) Across the street is their red and white van 
with Patty Hearst inside! 

E) From the van, Hearst opens fire! 
F) The 2 Harris' sprint across the street ..... ump 

into the van ••• Speed away! 
G) Abandon the van! 
H) At gunpoint ••• Steal a Pontiac. 
I) 90 minutes later ••• Kidnap Tom Matthews: 

I. Steal his van 
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d) Night ••• Hollywood hills ••• Abandon the van ••• 
Leave Matthews tied up inside unharmed! 

12. South Central Los Angeles ••• Stucco House ••• 
1466 East 54th Street: 

A) Mrs. Mary Carr reports occupants with 
guns! 
I. F.B.I. and Police track the S.L.A. to the 

house. 

13. May 17, 1974 ••• The Los Angeles Shootout: 
A) Police seal off a 4 block area around the 

house. 
B) Surrounded for 3 hours. 
C) TV cameras set up ••• Covering. 
D) S.L.A. has sent 17 year old, Brenda Daniels, 

to buy food: 
I. Returns ••• Stopped by Police. 

E) Now ••• 400 F.B.I. agents and Police 
surrounding the house: 
I. Helicopters overhead. 

F) Ask those inside to surrender! 
G) Reply ••• Shots!! 
H) "War" starts!!! 
I) Minutes later ••• 34 year old, Christine 

dohnson, staggers from the house: 
I. Led away by Police. 

d) A boy comes out ••• Led away by Police. 
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K) Tear gas and fragmentation grenades are 
fired into the house. 

L) Fight is now 70 minutes long ••• Thousands of 
rounds of ammunition have been fired! 

M) House is now on fire! 
N) More firing from inside and outside the 

house! 
0) Perry emerges from the crawlspace under 

the house firing: 
I. Hit by multiple shots ••• One hits her in the 

chest, goes through, severing her spine 
killing her! 

P) Roaring inferno!! 
Q) Burns to the ground! 
R) 7:00 ••• Evening ••• Over! 
S) 6 bodies found: 

I. Perry ••• Outside. 
II. 2 in the crawlspace under the house: 

(1) DeFreeze ••• Multiple gunshot wounds 
••• Fatal is a .38 to the head ••• Suicide! 

(2) Hall ••• Buliet thru the forehead is the 
fatal wound. 

III. 3 in the house: 
(1) Atwood ••• Death from massive burns 

and smoke inhalation. 
(2) Wolfe ••• Death from massive burns 

and smoke inhalation. 
(3) Soltysik ••• Death from massive burns 
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and smoke inhalation. 
T) 6 S.L.A. members are dead ••• NONE of them 

Patty Hearst. 

14. Rest of 1974 and most of 1975: 
A) Hearst, Bill & Emily Harris, and ~apanese 

American member, Wendy Yoshimura: 
I. Criss-cross the country. 
II. Hide for a time at South Canaan, 

Pennsylvania. 

15. F.B.I. tracks them to San Francisco, 
California ••• The 2 Harris' at 288 Precita 
Avenue ••• And Hearst and Yoshimura 3 miles 
away at 625 Morse Street in a top floor 
apartment: 

A) Watch routines of the 4 occupantsl 

16. September 18, 1975: 
A) F.B.I. arrests the 2 Harris' as they jogl 
B) One hour later ••• Morse Street apartment: 

I. F.B.I. agent, Tom Padden, and Police 
Inspector, Tim Casey, knock on the doorl 

II. Yoshimura opensl 
III. Padden: "Don't move or I'll blow your 

head off!" 
IV. Hearst: "Don't shoot. I'll go with youl" 
V. Asks if she can change ••• Scared ••• Has 
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peed all over herself! 
C) 2 hours later ••• The 4 are arraigned! 
D) Patty Hearst is charged with: 

I. Bank robbery. 
II. Violation of the Federal Firearms Act. 

E) The 19 Y2 month ••• S91 day chase is over! 

17 ... anuary 27, 1976 ••• Trial of Patty Hearst 
starts: 

A) Lasts 39 days. 
B) 66 witnesses. 
C) "udge ••• Oliver Carter. 
D) Prosecutor ..... ames Browning. 
E) Defense Attorneys: 

I. F. Lee Bailey. 
II. "ohn Knudson. 
III. Terence Hallinan. 

F) Defense case: 
I. She has been blindfolded and tied up. 
II. She has been locked in a small closet. 
III. She has been threatened with death. 
IV. She has been sexually abused by 

DeFreeze. 
V. She has been brainwashed. 

18. March 20, 1976 ••• After 12 hours of 
deliberation ..... ury: "Guilty!" 



19. September 24, 1976 ••• Sentence ••• 7 years. 

20. November 19, 1976 ••• Released on $1 million 
bail pending appeals. 

21. April 24, 197B ••• U.S. Supreme Court denies 
appeal: 

A) To prison. 

22 • .January 29, 1979 ••• President .Jimmy Carter ••• 
Grants executive clemency ••• Paroles her. 

23. February 1, 1979 ••• Paroled ••• Has served 22 
months! 


